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Jouw Hypotheek: baken van rust in 
oververhitte woningmarkt

Er is sprake van een oververhitte woningmarkt. Er is stress. Er is meer vraag dan aan-
bod en overbieden is aan de orde van de dag. Jongeren denken dat ze geen huis kunnen 
kopen en door onwetendheid neemt de stress alleen maar toe. Kortom; er in onrust. Niet 
echter bij Jouw Hypotheek in Emmen. Henk Eising, Herm Eising en Dirk Buwalda zien nog 
meer dan genoeg mogelijkheden om ‘gewoon’ een huis te kunnen kopen, bijvoorbeeld 
met behulp van een starterslening, een schenking van de ouders en ook het “mee teke-
nen”, borgstelling van ouders is nog steeds een optie bij een paar hypotheekverstrek-
kers.

Verder vertellen de mannen over de 
mogelijkheid om te bieden met zekerheid. 
‘’Mensen moeten zich vooral goed laten 
voorlichten en adviseren en zich niet laten 
leiden door allerlei wilde verhalen van men-
sen zonder kennis van zaken’’, zeggen Henk, 
Herm en Dirk.

Lees verder op 
pagina 11!
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Veenstra Auto- en Camperonderhoud 
in Klazienaveen
“We zijn heel flexibel en bieden een heel breed dienstenpakket’’
Het is heel snel gegaan met Veenstra Auto- en Camperonderhoud in 
Klazienaveen. ‘’We zijn begin dit jaar van start gegaan en ondertus-
sen hebben we al twee monteurs in dienst. Het is sneller gegaan dan 
dat we verwacht hadden. Ik denk dat dit te maken heeft met ons veel-
zijdige en zeer uitgebreide dienstenpakket én het feit dat we flexibel 
zijn’’, legt eigenaar Harm Veenstra uit.

Onderscheiden
Want ga er maar aan staan. Heb 
je malheur met de auto, dan kun 
je bijkans op elke straathoek wel 
bij een garage terecht. ‘’Dus moet 
je je onderscheiden. Dat doen wij 
onder meer door onze camper-
service. Het onderhoud van een 
camper is toch anders dan een 
auto. Mensen zijn heel zuinig op 
hun camper. Het is hun kindje. 
Het vraagt bovendien specifieke 
kennis en ruimte. Er zijn boven-
dien niet veel bedrijven die dit 
aanbieden en mensen moesten 
soms een eind rijden voor de 
onderhoud van de camper. Dat is 
nu dus niet meer nodig.’’

Zeer flexibel
‘’Bovendien zijn we heel erg flexi-
bel. Kijk alleen maar naar onze 
openingstijden. Zo zijn we in de 
week elke dag van 08.00 uur tot 
21.00 uur open. Met name voor 
eigenaren van bedrijfswagens is 
dat perfect. Die kunnen hun auto 
overdag eigenlijk niet missen 
en kunnen hier in de avonduren 

nog langskomen als er wat aan 
de hand is. Ook op zaterdag zijn 
we van 09.00 uur tot 17.00 uur 
geopend’’, zegt Harm, die verder 
vertelt dat het bedrijf ook een of-
ficieel Homerr, DPD en DHL-punt 
is. ‘’Ook op die manier doe je toch 
aan klantenwerving.’’

Dienstenpakket
Dan het heel brede dienstenpak-
ket. ‘’We zijn heel allround. Je 
kunt bij ons terecht voor APK voor 
campers en auto’s, een airco-
check, 3D uitlijnen met zeer ge-
avanceerde apparatuur en onder-
houd van alle merken auto’s en 
campers. Ook voor bandenwissels 
en een campercheck ben je hier 
aan het juiste adres. Overigens 
kun je ook prima met je caravan 
bij ons terecht’’, zegt Veenstra, die 
daarnaast ook betaalbare occasi-
ons aanbiedt. ‘’We hebben altijd 
een leuke voorraad gangbare en 
betaalbare auto’s staan. Ook zeer 
de moeite waard om in de gaten 
te houden. Verder kun je via onze 
website snel een online afspraak 

maken. Ook zijn wij een kenteken-
loket en kan je hier terecht voor
exportdocumenten en hebben wij 
een winkel met camperartikelen 
en alles op het gebied van de 
auto racesport. Zie ook onze web-
shop www.veenstraraceshop.nl.’’

Kwaliteit
‘’Het is eigenlijk vanaf het begin 
druk geweest. Dat ik nu deze zaak 

begonnen ben, heeft zijn oor-
sprong in de racesport. Ik mocht 
heel erg graag aan auto’s sleute-
len en heb altijd de wens gehad 
om voor mezelf te beginnen. 
Uiteraard verwacht de klant dat 
je kwaliteit levert. Met onze zeer 
geavanceerde apparatuur en onze 
zeer moderne werkplaats bieden 
we dat. Wensen? Er is altijd wel 
iets te wensen. Voorlopig zijn we 

echter heel tevreden met hoe het 
draait en gaan we op de ingesla-
gen weg verder’’, zegt Harm.

Veenstra Auto- en Camperservice 
is gevestigd aan de Doorndistel 
41 in Klazienaveen. Telefoon: 06-
251 097 26. Zie ook de website 
www.veenstracamperservice.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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COLUMN | STEFAN STERKEN FFP 
In mijn vorige column, van voor de zomervakantie, 
schreef ik over het belang van budgetteren en de 50-30-
20- regel als alternatief, mocht je niet zo van budgette-
ren houden. De inzichten die je verkrijgt en de controle 
die je houdt op je geld is van belang om financieel ge-
zond te blijven. Het inkomen is nodig om je vaste lasten 
te kunnen betalen, de leuke dingen te kunnen doen en je 
financiële gezondheid te verbeteren. Vervolgens is het 
belangrijk om je inkomen te beschermen, zodat je finan-
cieel gezond blijft, ongeacht wat er kan gebeuren. 

Inkomensbescherming is een belangrijk onderdeel 
van het adviestraject dat ik als adviseur biedt aan 
mijn klanten. 

Het beschermen van het inkomen speelt een rol als 
je kijkt naar de financiële gevolgen bij  langdurige 
ziekte, met arbeidsongeschiktheid tot gevolg. Of 
denk aan een situatie waarbij je hopelijk even “in-
between-jobs” zit en een ww-uitkering ontvangt. 
Mocht een partner onverhoopt komen te overlijden, 
dan heeft dit ook effect op het besteedbare inkomen 
en tenslotte kijk ik ook altijd naar het langleven-
scenario: is de hypotheek en zijn de vaste lasten nog 
betaalbaar na pensionering? En is er nog voldoende 
inkomen of vermogen om de leuke dingen te kunnen 
blijven doen? In het adviestraject laat ik je zien wat 
er financieel gebeurt bij deze onvoorziene gebeurte-
nissen en tegenslagen. 

Allereerst gaan we kijken op welk vangnet je kunt 
rekenen vanuit de sociale zekerheid. Denk aan een 
WW-uitkering bij werkloosheid, een WIA-uitkering 
bij arbeidsongeschiktheid of een AOW-uitkering bij 
pensionering. 

Vervolgens is het belangrijk om te weten wat de 
werkgever aan voorzieningen heeft getroffen. Hoe is 
de loonbetaling bij ziekte? Is er een verzekering die 

uitkeert bij arbeidsongeschiktheid of overlijden?  
Hoe is het pensioen geregeld? Tenslotte gaan we 
kijken welk bedrag je zelf kunt besparen en of je 
daarmee de inkomensachteruitgang kunt opvangen. 
Inzicht in je uitgaven, weten waar je je geld aan 
uitgeeft, kan ons dan makkelijk antwoorden geven 
of we de inkomensrisico’s zelf kunnen opvangen. 

De vaste lasten zullen blijven doorlopen ongeacht 
in welke situatie je terecht komt. Deze lasten kun je 
alleen verlagen als je bereid bent om de woning te 
verkopen om vervolgens goedkoper te gaan wonen. 
In hoeverre wil en kun je besparen op de uitgaven 
die je gebruikt voor de leuke dingen in het leven en 
voor de persoonlijke behoeften? Ben je bereid om in 
te leveren op je financiële gezondheid door minder 
te gaan sparen? Is er een resterend tekort? Dan 
heb ik passende verzekeringsoplossingen om het 
inkomen te kunnen beschermen.

Ben je op zoek naar een goed advies?  
Plan een afspraak bij ons op kantoor. 

T: 0591-64 08 00 | Marktplein 152, Emmen

Inkomensbescherming is een belangrijk 
onderdeel van het adviestraject. 
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Ekoplaza Emmen: Op weg naar de titel van 
mooiste Ekoplaza van Nederland
"We mogen ons als Emmen meten met plaatsen als Den Bosch en 
Leiden," zegt eigenaar Lieslot Adams met trots. De Ekoplaza-winkel 
in Emmen is genomineerd voor de prestigieuze titel van mooiste 
Ekoplaza van Nederland. Van de bijna honderd vestigingen in het 
hele land heeft Emmen zich weten te plaatsen voor de finale. "Op 8 
oktober wordt in Amsterdam de winnaar bekendgemaakt. We gaan 
er met het hele team naartoe om de uitslag te vieren. Het wordt een 
fantastische avond," aldus Adams, die al vijf jaar aan het roer staat 
van Ekoplaza Emmen.

Bij Ekoplaza draait alles om 
biologisch, duurzaam en lokaal. 
De keten gelooft in de kracht 
van eerlijk eten, waarbij respect 
voor mens, dier en milieu altijd 
vooropstaat. "We werken nauw 
samen met telers en boeren die 
we persoonlijk kennen. Dankzij 
deze nauwe samenwerking kun-
nen we eerlijke prijzen hanteren 
voor producten die op duurzame 
wijze zijn geproduceerd, zonder 
kunstmatige toevoegingen," legt 
Adams uit. Het doel? Consumen-
ten de keuze bieden voor eten dat 
niet alleen gezond is, maar ook 
puur van smaak, precies zoals de 
natuur het bedoeld heeft. 

Een plek tussen de besten 
Adams is enorm trots dat Ekoplaza 
Emmen tot de vijf mooiste winkels 
van Nederland behoort. "Dat we 
ons kunnen meten met grote ste-
den als Den Bosch en Leiden is al 
een enorme prestatie op zich. We 
worden in de laatste ronde beoor-
deeld door mystery shoppers, wat 

zorgt voor een eerlijke evaluatie 
van verschillende aspecten van 
onze winkel," vertelt Adams. 

De afgelopen vijf jaar heeft 
Adams hard gewerkt aan het uit-
breiden van het assortiment, met 
veel aandacht voor lokale pro-
ducten. "Daarnaast kopen we met 
zorg partijen op die te veel zijn 
geproduceerd. Hiermee gaan we 
voedselverspilling tegen, terwijl 
we dezelfde kwaliteit kunnen blij-
ven aanbieden tegen een scherpe 
prijs. 100% kwaliteit en smaak, en 
tegelijkertijd redden we produc-
ten van verspilling," aldus Adams. 
Het team van Emmen heeft met 
name hoge scores behaald op 
ondernemerschap, sociale betrok-
kenheid en personeelsbeleid. 
"Zo bieden we mensen met een 
afstand tot de arbeidsmarkt de 
kans om bij ons te werken, en 
sommigen hebben inmiddels een 
vast contract gekregen," zegt ze 
trots.

Spanning rondom de uitkomst
Hoewel het team van Emmen 
niet actief rekening houdt met de 
komst van mystery shoppers, blijft 
het stiekem toch spannend. "We 
laten ons graag verrassen en wil-
len beoordeeld worden zoals we 
altijd zijn. Natuurlijk zou het een 
enorme eer zijn om te winnen!" 
zegt Adams. 

Samen met haar team van 23 me-
dewerkers werkt ze elke dag aan 
hun missie: biologisch en gezond 
eten toegankelijk maken voor 
iedereen. 

De kroon op het werk
Of ze nu winnen of niet, Adams en 
haar team blijven zich met passie 
inzetten voor hun klanten. "Onze 
producten zijn 100% biologisch 

en smaken zoals ze van nature ho-
ren te smaken. We staan voor écht 
lekker eten. Mocht het zo zijn dat 
we winnen, dan zou dat de kroon 
op ons werk zijn," sluit Adams af. 

Ekoplaza Emmen is gevestigd 
aan de Wilhelminastraat 50A in 
Emmen. Voor meer informatie, 
bezoek de website: 
www.ekoplaza.nl.
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Jouw Hypotheek: laat je vooral goed voorlichten!
De huizenmarkt staat onder druk. Er is 
weinig aanbod en veel vraag. Zeker jeugd 
wil graag kopen. Huur je een woning, dan 
wordt het immers nooit je eigen bezit en 
bovendien rijzen de huurprijzen de pan 
uit, ook al vanwege krapte. Kopen kan nog 
steeds. ‘’Mensen moeten zich niet laten 
ontmoedigen door alle – soms ook onte-
rechte – berichtgeving. Het is beter om je 
vroegtijdig te laten informeren. Want nog 
steeds zijn er voldoende mogelijkheden’’, 
zegt Herm Eising van Jouw Hypotheek. 

Hij vertelt over bieden met zekerheid, een 
product van BNP/Paribas. “De huizenmarkt 
is op dit moment natuurlijk helemaal knet-
tertje gek. Daar waar je “vroeger” vrij kon 
onderhandelen en een lagere koopsom kon 
bedingen, moet je vandaag de dag als een 
gek overbieden en al helemaal géén ver-
dere ontbindende voorwaarden opnemen! 
Want als je ook maar één simpele ontbin-
dende voorwaarde opneemt zoals het moe-
ten kunnen verkrijgen van een financiering, 
dan sta je al met 3-0 achter. Veel mensen 
vinden dit best eng en daarom is er sinds 
kort het product “Bieden met zekerheid”. 
Je hebt dan vooraf de zekerheid dat als 
je biedt op een woning, je dit kunt doen 
zónder ontbindende voorwaarde financie-
ring en je dan dus ook met 1-0 voor staat in 
plaats van met 3-0 achter. Dit biedt zeker-
heid voor jezelf, voor de verkoper en ook 
voor de bank. Van ontbindende voorwaar-
den is hoeft dan geen sprake meer te zijn!’’, 
zegt hij.

Taxatiewaarde van de woning
Ander probleem is dat woningen tegen-
woordig voor veel meer verkocht worden 
dan de vraagprijs. ‘’Overbieden is aan de 
orde van de dag. Makelaars zetten bewust 
laag in en vervolgens mag je als geïnte-
resseerde schriftelijk een bod indienen. 
Je voelt je dan net Don Quichot; je vecht 
tegen het onbekende. Veel mensen denken 
dat ze bij overbieden veel extra eigen geld 
in moeten leggen. Bied je 270.000 euro 
op een woning die voor 240.000 euro te 
koop staat, dan denken mensen dat ze die 
30.000 euro zelf in moeten leggen. Dat is 
dus niet zo. Je financiert immers gewoon op 
basis van de taxatiewaarde van de woning 
en als die eveneens € 270.000 is, hetgeen 
ook veelal het geval is, dan kun je dus 
gewoon € 270.000 financieren, mits het 
inkomen dat ook toelaat vanzelfsprekend’’, 
zegt Buwalda, die daarmee opnieuw een 
misverstand wegneemt.

Starterslening
Henk Eising wijst verder op de startersle-
ning, een lening die nog steeds door ver-
schillende gemeentes aangeboden wordt. 
‘’Op die manier kun je extra geld lenen. 
Neem een gemeente als Borger-Odoorn. 
Daar kun je op die manier zomaar 56.000 

euro extra lenen. Wat veel mensen ook niet 
weten is dat ouders hun kinderen na het 
verdwijnen van de jubelton nog steeds een 
bedrag van 31.800 euro (belastingvrij) mo-
gen schenken. Dit geldt voor kinderen tot 
veertig jaar. Op deze manier kunnen ouders 
hun kinderen dus nog steeds hulp bieden 
bij het kopen van een woning.’’

Borgstelling ouders
Henk Eising vervolgt: “Nog iets wat jonge-
ren kan helpen bij het kopen van een huis 
is een borgstelling door ouders. ‘’Wij ken-
nen een aantal goede hypotheekverstrek-
kers die deze optie nog steeds bieden. Op 
die manier kan een kind zo’n 25-30 procent 
meer lenen. De ouders staan borg totdat 
het kind zelf over voldoende inkomen be-
schikt. Je moet dan wel aan kunnen tonen, 
aannemelijk kunnen maken dat je als kind 
op den duur zelf voldoende inkomen hebt 
om de hypotheek zelf volledig op naam te 
kunnen krijgen. In veel gevallen kan dat 
best aangetoond worden. 

Als jouw werkgever bepaalde loonscha-
len kent, dan kunnen we natuurlijk prima 
inzichtelijk maken wat of bijvoorbeeld over 
10 jaar jouw inkomen is? De risico’s voor 

de ouders zijn ook zeer beperkt. De ouders 
merken er per maand verder helemaal niets 
van, het kind voldoet gewoon de volledige 
maandlasten. Pas als er heel lang geen 
hypotheek wordt betaald, kun je als ouders 
eventueel aansprakelijk gesteld worden. 
Daarnaast kunnen de ouders meteen zodra 
het kind zelf voldoende inkomen heeft 
worden ontslagen van de zogenaamde 
hoofdelijke aansprakelijkheid, iets waar de 
hypotheekverstrekker op dat moment ook 
meteen akkoord mee zal gaan’’.

Compleet ontzorgen
Wat Henk, Herm en Dirk de mensen vooral 
op het hart willen drukken is dat ze zich 
vooral niet moeten laten beïnvloeden door 
wilde verhalen op verjaardagsfeestjes of 
bij de koffieautomaat. ‘’Het is veel verstan-
diger om je door ons voor te laten lichten. 
Wij hebben de specifieke kennis in huis om 
je écht verder te helpen en je te wijzen op 
de verschillende mogelijkheden, die er dus 
nog wel degelijk zijn. 

Wij kunnen mensen ontzorgen en staan 
mensen tijdens het gehele proces bij met 
raad en vooral ook daad. We ondersteunen 
bij de aankoop en bij het bieden op een 
huis en werken nauw samen met verschil-

lende makelaars. We zorgen voor een goed 
taxatierapport, zorgen dat alle benodigde 
documenten compleet zijn, vragen de 
hypotheekofferte aan en maken die rond, 
maken de nodige verzekeringen zoals over-
lijdensrisicoverzekering en ook arbeids-
ongeschiktheid in orde en helpen mensen 
zodoende door het gehele traject. Of beter: 
we nemen het voortouw’’, zegt het trio.

Voor het beste advies
‘’Natuurlijk stoort het ons dat er maar van 
alles geroepen wordt door mensen zonder 
kennis van zaken. Wij proberen de rust 
echter te bewaren en blijven doen wat 
we al heel lang doen: mensen het beste 
advies geven en ze van A tot Z bijstaan bij 
de aankoop van een woning. Kies je voor 
Jouw Hypotheek dan word je op de best 
mogelijke manier ontzorgd en dat alles ook 
nog eens voor all-in advieskosten. Heel 
transparant en je weet dus precies waar je 
aan toe bent’’, besluit Henk Eising.

Jouw Hypotheek is gevestigd aan de  
Hoofdstraat 154 in Emmen. Telefoon: 
0591-239345. 
Zie ook www.jouwhypotheek.nl.  
(RegioMagazine/Vincent Muskee)

Vervolg van de voorpagina
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Gezellig en sfeervol woonshoppen 
bij REAS WONEN in Gees 
Aan de Dorpsstraat in Gees, één van de mooiste dorpjes in Drenthe, vind je sfeervolle 
meubelboerderij van René en Astrid Euving. Op een unieke locatie in het meer dan 
1.000 jaar oude dorp zorgt ruim 2.000 m2 woonbeleving voor gezellig en sfeervol 
woonshoppen. 

“We verhuisden in 2022 naar deze locatie 
maar feitelijk gezien bestaat de winkel 
al 22 jaar”, vertelt René. “We begonnen 
destijds in Klazienaveen en openden 
daarna onze 2e vestiging in Hoogeveen. 
Toen de kans zich voordeed om naar deze 
geweldige boerderij in Gees te verhuizen 
grepen we deze met beide handen aan. 
Het paste helemaal bij ons concept en gaf 
zelfs nog meer mogelijkheden, men weet 
ons hier inmiddels ook goed te vinden.” 
De meubelboerderij is onderverdeeld in 4 
verschillende showrooms en een authen-
tiek ingericht voorhuis die doet denken aan 
vroegere tijden en waar je onder andere 
kunt genieten van koffie en heerlijke ap-
peltaart. “Woonshoppen doe je hier op je 
gemak waarbij je tijdens je wandeling van 
showroom naar showroom ook nog eens 
lekker uit kunt rusten op een van onze ter-
rassen in de mooie tuin”, aldus René. In het 
voorhuis is het ook mogelijk om groepen 
te ontvangen en parkeren kan gratis, direct 
voor de deur. 

Uitgebreide collectie landelijk wonen
REAS WONEN biedt een enorm uitgebreide 
collectie aan landelijke meubelen, woonac-
cessoires en cadeaus. René: “Mensen die 
hier voor het eerst komen laten ons bij ver-
trek vaak weten echt verbaasd te zijn over 
hoe groot en sfeervol onze winkel ingericht 
is.  Erg leuk om te horen voor ons als team, 

we besteden dan ook veel aandacht aan de 
styling van onze showrooms. De collecties 
wisselen ook regelmatig en dat maakt ieder 
bezoek de moeite waard. Men vindt bij ons 
veel bekende merken en we hebben onder 
andere één van de grootste UrbanSofa 
collecties in de regio. ” Bijzonder is ook de 
grote keuze in eethoeken en zitmeubelen, 
relaxfauteuils voor jong en oud, maatwerk-
meubelen in teakhout en zijdebloemen. 
“Zijdebloemen die bijna niet van echt te 
onderscheiden zijn en waarmee je bijvoor-
beeld zelf een prachtig herfstboeket kunt 
samenstellen”, legt René uit. 

Persoonlijke aandacht voor de klant staat 
bij het team van REAS WONEN voorop en 
zie je door de bomen het bos niet meer 
of vind je het lastig om de juiste keuze te 
maken dan is het mogelijk om een interieur 
advies op maat te krijgen. “Onze enthousi-
aste medewerkers zullen er alles aan doen 
om ervoor te zorgen dat iedere klant zich 
thuis zal voelen in zijn of haar eigen interi-
eur”, garandeert René. 

Kerstshoppen
Het concept Kerstshoppen is dit jaar ook 
weer terug, 2 jaar geleden bedachten René 
en Astrid deze succesvolle formule. Dé op-
lossing die bedrijven de mogelijkheid biedt 
een mooi kerstpakket voor het personeel 
samen te stellen. Elk personeelslid krijgt 

een gepersonaliseerde cadeaubon met een 
van tevoren vastgesteld bedrag waarmee 
ze hun eigen cadeau(s) op een afgespro-
ken moment kunnen komen uitzoeken. Na 
afloop kan er eventueel samen worden 
genoten van koffie met taart, een drankje, 
hapjes, een compleet buffet of zelfs een 
winterbarbecue op het gezellige winterter-
ras! “Bedrijven reageren enthousiast en 
de eerste aanmeldingen zijn inmiddels al 
binnen”, vertelt René. “December nadert al 
snel en we zijn daarom al op tijd begonnen 
met deze leuke actie.”

Kom ook gezellig en sfeervol woonshop-
pen in Gees, REAS WONEN is op woensdag 
en donderdag geopend van 10.00 uur tot 
17.30 uur en op vrijdag van 10.00 uur tot 
20.00 uur. Op zaterdag ben je welkom van 
10.00 tot 17.00 uur. 

REAS WONEN
Dorpsstraat 23  |  Gees
Tel. 0524 - 50 40 40
www.reaswonen.nl
email: info@reaswonen.nl
(RegioMagazine / Miranda Wolters)
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Kamst Mode verbouwt in Nieuw-Amsterdam en breidt verder uit
“Blije en vrolijke medewerkers is de sleutel tot succes”

Kamst Mode in Nieuw-Amsterdam heeft een grondige verbouwing 
achter de rug. In zes weken tijd onderging met name de pui een 
indrukwekkende metamorfose. Hoewel het niet altijd van een 
leien dakje ging, mag het resultaat er zijn. Bas Kamst is trots op het 
resultaat en vertelt over zijn visie en over de uitbreiding, want begin 
volgend jaar opent Kamst Mode opnieuw een nieuwe vestiging. ‘’We 
hebben een bedrijf overgenomen. Later dit jaar gaan we bekend 
maken waar we ons gaan vestigen’’. 

Huiskamergevoel in modern jasje
‘’Het werd tijd voor een update 
van de winkel in Nieuw-
Amsterdam en we wilden wat met 
de kleurbeelden doen. Belangrijke 
reden om de pui aan te pakken 
was zeker ook het energiezuiniger 
maken van het pand. Het was al 
de tweede grondige verbouwing 

in tien jaar. Tot voor kort was 
er sprake van enkel glas en de 
isolatie liet ook te wensen over. 
We hebben zes weken lang heel 
hard gewerkt en hebben onderweg 
flink wat tegenslagen gehad. Het 
zal de mensen niet ontgaan zijn 
dat de luifel voor de zaak weg is. 
Dat is voor de mensen wel even 

wennen, maar ondertussen horen 
we eigenlijk alleen maar positieve 
reacties op de verbouwing. De 
winkel ademt nog steeds het 
huiskamergevoel. We hebben 
het echter in een modern jasje 
gestoken’’, zegt Kamst.

Stabiele factor
Kamst Mode heeft ondertussen 
vestigingen in Coevorden, Dalfsen, 
Emmen,, Hardenberg en dus 
Nieuw-Amsterdam. In een wereld 
waarin winkels even snel geopend 
als gesloten worden, is Kamst 
Mode een stabiele factor. ‘’In onze 
ogen maken de medewerkers 
het verschil. Wij zetten dan ook 
nadrukkelijk in op de ontwikkeling 
van de eigen medewerkers. 
Niet voor niets hebben we een 
eigen opleidingsacademie. 
Het is simpel: jij wilt toch ook 
graag geholpen worden door 
blije en vrolijke mensen? Aan 
ons om ervoor te zorgen dat de 
medewerkers zich prettig voelen 
en plezier uitstralen. Dat maakt 
echt het verschil’’, zegt Kamst. 

‘’Medewerkers moeten zich steeds 
kunnen blijven ontwikkelen. 
Binnen onze organisatie is dat een 
rode draad . Wij kijken naar het 
individu en benutten de sterke 
punten van onze medewerkers. 
We bieden trainingen en adviezen. 
Als iemand hier komt werken, dan 
krijgen ze alle tools aangereikt om 
zich tot een goede verkoper te 
ontwikkelen.’’

Kers op de taart
Door vast te houden aan de 
visie blijft Kamst Mode zich 
ontwikkelen. ‘’In februari openen 
we een nieuwe vestiging in de 
buurt. Voor ons voelt dat echt 
als de kers op de taart’, vertelt 
Bas. ‘’Je moet als ondernemer 
ook realistisch zijn. De kosten 
stijgen in alle opzichten en om 
dan door te kunnen groeien heb je 
schaalgrootte nodig.’’ Kamst is een 
optimist, zonder de realiteit uit 
het oog te verliezen. ‘’Misschien 
dat we in de toekomst onze 
vleugels nóg wel verder uitslaan. 
Misschien ook niet. De markt blijft 

onvoorspelbaar, de consument 
is anders en de maatschappij 
verandert. De invloed van social 
media moet je niet onderschatten. 
Het blijven onvoorspelbare 
elementen en wie weet moeten 
we in de toekomst wel inkrimpen. 
Voorlopig echter, staan we als 
een huis. We gaan dan ook op de 
ingeslagen weg voort en blijven 
investeren in onze medewerkers. 
Dat is in onze ogen de sleutel tot 
succes.’’

Kamst Mode is gevestigd aan   
de Vaart Z.Z. 54 in  
Nieuw-Amsterdam.  
Telefoon: 0591 - 55 13 10.  
Zie ook de website  
www.kamstmode.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Heel september bij alle vestigingen van 
Virena Autogroep in Groningen en Drenthe
Picanto Parade, tijdelijk duizend euro extra 
korting op zo goed als nieuwe Kia Picanto’s
door Jan Johan ten Have
GRONINGEN/DRENTHE - Heel september is er bij Virena Autogroep 
Picanto Parade. De hele maand krijgen klanten bij de Kia-dealer voor 
Groningen en Drenthe bij aankoop van een gebruikte Kia Picanto 
duizend euro extra korting. “Wij hebben voor deze actie meer dan 
honderd gebruikte Picanto’s op voorraad, waarvan een groot deel 
jong gebruikt, uit 2022 en 2023”, vertelt verkoper Thorin van 
Staalduinen. 

De Picanto is hét compacte model 
van Kia: strak en stijlvol, zuinig 
en bomvol handige en slimme 
functies. Bovendien heeft de Kia 
Picanto de grootste bagageruimte 
in zijn klasse. "Niet voor niets is 
de Kia Picanto een zeer populair 
model", zegt Thorin.

Ook voor de shortlease is de Kia 
Picanto een bijzonder gewild 
model. Virena Autogroep leverde 
de afgelopen jaren vele Picanto’s 
voor deze vorm van lease, waarbij 
de auto na één of enkele jaren 
wordt ingeruild. Door het succes 
van deze leaseconstructie, heeft 
Virena Autogroep nu een grote 
voorraad jonge gebruikte Picanto’s 
met lage kilometerstanden: “Al 
deze Picanto’s zijn dus door 
ons zelf nieuw geleverd. Ze zijn 
zakelijk gebruikt en dus goed 
onderhouden. Er zijn zelfs auto’s 
bij die zo jong zijn, dat ze hun 

eerste onderhoudsbeurt nog 
moeten krijgen. Die nemen wij 
uiteraard mee bij de afleverbeurt.”

Goedkoopste van Nederland
Tijdens de Picanto Parade is 
de prijs die op elke auto wordt 
vermeld de rijklare prijs. Er komen 
dus geen extra kosten bij. Voor 
dat bedrag krijgt de klant de 
auto inclusief afleverbeurt, het 
resterende deel van de zeven jaar 
fabrieksgarantie, een volle tank 
brandstof én een jaar pechhulp 
Europa. “Met deze rijklare prijzen 
zijn wij tijdens de Picanto Parade 
de goedkoopste van Nederland”, 
weet Thorin. “De Picanto Parade 
maakt het mogelijk om in een 
zo goed als nieuwe Kia Picanto 
te rijden voor een wel zeer 
aantrekkelijke prijs.”

Virena Autogroep
Virena Autogroep is dé Kia-dealer 

voor Groningen en Drenthe. 
Klanten kunnen er terecht voor 
nieuwe en gebruikte Kia’s, 
totaalonderhoud, verzekeringen, 
schadeherstel en Kia Charge 
laadpalen inclusief zonnepanelen. 
De roots van het bedrijf liggen 
in de regio, het bedrijf is in 
Stadskanaal opgericht door Gerrit 
van Staalduinen, die nog altijd 
eigenaar is van Virena Autogroep. 
“Hoewel wij zes vestigingen 

hebben, staan we nog altijd 
dicht bij onze klanten”, vertelt 
Thorin. “Wij kennen onze klanten, 
niemand is bij ons een nummer. 
Wij zijn en blijven gewoon en 
maken graag even een praatje 
onder het genot van een kop 
koffie of thee.” 

Virena Autogroep is te vinden 
in Emmen, Assen, Stadskanaal, 
Winschoten, Groningen en Ten 

Boer. Laatstgenoemde vestiging 
sluit op 1 oktober de deuren. 

Thorin: “De vestigingen Ten Boer 
en Groningen liggen op slechts 
enkele kilometers van elkaar. 
We houden de kosten van onze 
organisatie graag laag en blijven 
onze klanten in de regio Ten Boer 
op korte afstand van dienst.



18 Adverteren in RegioMagazine Emmen? Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39



19Adverteren in RegioMagazine Emmen? Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39



20 Adverteren in RegioMagazine Emmen? Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39



21Adverteren in RegioMagazine Emmen? Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39

Molen De Berk op Veenpark maakt kans op 
VriendenLoterij Molenprijs 2024
Molen De Berk is een bijzondere molen die door een team van enthousiaste mannen volledig wordt gerestaureerd. 
Elke woensdag zijn ze aan het werk en vertellen ze bezoekers van het Veenpark graag over de voortgang. De molen 
is genomineerd als één van de vier molens in Nederland voor de VriendenLoterij Molenprijs 2024. De hoofdprijs 
bedraagt 75.000 euro voor de molen met de meeste stemmen en met dat bedrag kan de volledige restauratie worden 
gerealiseerd. Stemmen op De Berk kan via www.molens.nl/molenprijs/kandidaat/de-berk. 

Indrukwekkende attractie
Op het schilderachtige Veenpark in Barger-Compascuum, 
Drenthe, staat een korenmolen die sinds 2008 stilstaat. 

Door gebrek aan financiën is de molen in verval geraakt, 
maar een toegewijde groep vrijwilligers is vastberaden om 
dit prachtige stukje erfgoed te behouden.  De korenmolen 

werd in 1983 door molenaar 
'oude Bökkers' uit Duitsland 
naar het Veenpark ge-
bracht. Sindsdien is het een 
indrukwekkende attractie 
voor de parkbezoekers en 
diende het als productiemo-
len voor de bakkerij van het 
Veenpark. De molen is een 
juweeltje van binnen, met 
een van de grootste molen-
stenen van Nederland, een 
prachtige graankelder en tal 
van authentieke hulpmid-
delen.

Meer dan 1200 uur
Sinds 2022 werkt een klusteam onvermoeibaar aan de res-
tauratie van De Berk. Ze hebben al meer dan 1200 uur aan 
de molen besteed, maar er is nog veel werk aan de winkel. 
De stelling is inmiddels helemaal vervangen, de heklatten 
in het gevlucht zijn aangetast en het potdekselwerk van de 
kap moet worden vernieuwd. Ondanks de uitdagingen is 
molenaar Bökkers dolblij dat de molen weer draaivaardig 
wordt gemaakt.

Steun voor de Toekomst
De Molenprijs zou een enorme impuls geven aan de red-
ding van De Berk, en ervoor zorgen dat deze historische 
molen blijft draaien voor toekomstige generaties. Er wordt 
veel promotie gemaakt om stemmen te werven en er is ook 
een kleurwedstrijd voor de jongste molenfans. Met jouw 
steun kan korenmolen De Berk al volgend seizoen weer 
in volle glorie draaien, een symbool van vakmanschap en 
geschiedenis in het hart van het Veenpark.

Voor meer informatie over de molen en de restauratie van 
De Berk raadpleeg je www.veenpark.nl. Ook de kleurplaat 
kun je hier downloaden. (RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Vloermagazijn Emmen: Voor topkwaliteit vloeren 
in alle prijsklassen
Je hoeft Arjan Drent, eigenaar van Vloer-
magazijn Emmen, helemaal niets te vertel-
len over vloeren. ‘’Ik ben inmiddels al ruim 
35 jaar in de branche actief. Het mooie is 
dat ik eerst als stoffeerder gewerkt heb en 
daarom hebben vloeren geen geheimen 
meer voor mij. Om die reden kan ik men-
sen ook altijd het beste advies geven’’, 
zegt hij.

Outlet voor de laagste prijzen
Het is goed zaken doen bij Vloermagazijn 
Emmen. Je kunt zowel online als in de 
showroom kiezen uit een breed assorti-
ment PVC- en laminaatvloeren en tapijt. En 
dat van verschillende merken en in elke 
prijsklasse. ‘’Iedereen kan bij ons slagen. 
In onze showroom kun je de vloeren 
bovendien altijd eerst bekijken en voelen. 
We voeren veel verschillende merken en 
achterin de showroom vind je onze outlet. 
Daar vind je prima vloeren voor een heel 
lage prijs’’, vertelt Drent, die alle facetten 
van de vloerenbranche doorliep en zich 
nu meer en meer toelegt op de verkoop. 
‘’Dat was wel even wennen’’, zegt hij. ‘’Maar 
op basis van mijn kennis en ervaring kan 
ik altijd het beste advies geven. Kan ik 
aangeven wat mogelijk en niet mogelijk is. 
Het streven is om iedereen een vloer aan te 
bieden die mooi is en waarvan je jarenlang 
plezier hebt. Wij kunnen in elk geval altijd 
een passende oplossing bieden. Dus ook 
voor mensen met een wat kleinere beurs.’’

Trends
Drent is steeds goed op de hoogte van de 
nieuwste trends op het gebied van vloeren. 

‘’Zo zijn PVC vloeren met het bekende vis-
graat motief nog steeds heel erg populair. 
Logisch, want het is een tijdloze vloer 
die bovendien gemakkelijk is wat betreft 
onderhoud en echt tegen een stootje kan. 
Dergelijke vloeren hebben bovendien een 
lange levensduur. Een PVC vloer kan ook 
prima in combinatie met vloerverwarming’’, 
weet Drent, die dus ook nog gewoon tapijt 
verkoopt, net als vinylvloeren. ‘’We hebben 
vloeren voor de woonkamer, maar zeker 

ook voor badkamer, keuken en kantoor. En 
voor kleine en heel grote ruimtes.’’

Eerlijk
Drent was heel lang stoffeerder en leerde 
het vak van specialisten. ‘’Ik weet heel veel 
van vloeren en die kennis kan ik nu goed 
gebruiken. Ik kan al snel inschatten welke 
vloer geschikt is voor een bepaalde ruimte 
en ik houd van een eerlijke aanpak. Ik zeg 
wat mogelijk maar ook wat onmogelijk is. 

Mensen kunnen altijd langskomen in onze 
showroom. Ze kunnen me echter ook altijd 
bellen als ze graag willen dat ik thuis kom 
kijken. Wat dat betreft ben ik heel flexibel’’, 
besluit Drent.

Vloermagazijn Emmen is gevestigd aan de 
Handelsweg 16 in Emmen. Telefoon: 06-
118 500 79. Zie voor meer informatie ook 
de website www.vloermagazijnemmen.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Langer genieten van uw mooie vloer dankzij 
reiniging en onderhoud door Heijmans 
Vloeronderhoud in Emmen 
  
Om zo lang mogelijk van een mooie en schone vloer te kunnen genieten heeft iedere 
vloer, of het nu om tapijt, pvc, linoleum, marmer of een gietvloer gaat, onderhoud of 
reiniging nodig. Heijmans Vloeronderhoud in Emmen is dan de beste keuze, het bedrijf 
reinigt en onderhoudt vloeren voor zowel de zakelijke als particuliere klant. 

“Het bedrijf is ontstaan vanuit een passie 
voor vloeren”, vertelt Ben Heijmans. Hij is 
eigenaar van het bedrijf en werkte al een 
flink aantal jaren in de branche voordat 
hij besloot om als zelfstandige verder te 
gaan. “Dat bleek een goede zet, we hebben 
inmiddels een uitgebreide klantenkring 
opgebouwd. Wat veel mensen niet weten is 
dat we ook de vloer bij hen thuis professio-
neel kunnen reinigen en onderhouden, we 
doen dat dus niet alleen in bedrijfspanden 
en kantoren. Immers, ook thuis is stofzui-
gen en dweilen op een bepaald moment 
niet meer voldoende om een vloer goed 
schoon te krijgen.”
  
Alle vloersoorten 
Heijmans Vloeronderhoud reinigt en onder-
houdt vrijwel iedere soort vloer. Denk dan 
aan linoleum, pvc en gietvloeren maar na-
tuurlijk ook aan tapijt en marmer. “Gemid-
deld komen we 2x per jaar of gewoon op 
afroep bij de klant langs voor een behande-
ling van de vloer.” Als het gaat om tapijt 
dan bestaat de behandeling vaak uit een 
professionele reiniging en het impregneren 
zodat vlekken gemakkelijker te verwijderen 
zijn. De tapijtreiniger die Heijmans gebruikt 
werkt met de zogenaamde ‘borstelmetho-
de’ waarmee stof gemakkelijk uit het tapijt 
opgenomen wordt en waarbij door gebruik 

van slechts een beetje vloeistof de vloer al 
na een minuut of 10 weer droog is.  

Een marmeren vloer is prachtig maar heeft 
als nadeel dat er na verloop van tijd loop-
paden in kunnen ontstaan en dat de glans 
verdwijnt. Daarnaast is marmer een poreus 
materiaal en daardoor dus gevoelig voor 
vlekken. Door het marmer te kristalliseren 
en licht op te schuren verdwijnen looppa-
den en eventuele krasjes en door de vloer 
te laten behandelen en impregneren zal de 
vloer gemorste vloeistoffen en dergelijke 
minder snel opnemen. “Daarnaast keert ook 
de glans terug”, legt Ben uit, “en kan men 
kiezen voor een mat, zijdeglans of zelfs 
hoogglans uiterlijk van de vloer.” 

Direct weer aan het werk na een PU coa-
ting  
Heeft uw vloer een nieuwe beschermlaag 
nodig dan kan er een PU coating aange-
bracht worden. Deze coating gaat zo’n 5 tot 
7 jaar mee en dankzij de speciale UV-lamp 
die daarbij gebruikt wordt is de vloer ook 
direct na de behandeling weer chemisch 
belastbaar en beloopbaar. Ben: “Ideaal voor 
gebruik op kantoorvloeren of artsen- of 
tandartspraktijken, men kan direct weer aan 
het werk.” De Pu Coatings waar Heijmans 
mee werkt lopen vooruit op de milieueisen 

en anti-slipwaardes die tegenwoordig ge-
steld worden aan het gebruik van schoon-
maak- en onderhoudsmiddelen. “Veel van 
de producten die we gebruiken zijn water 
dragend en dus minder belastend voor het 
milieu en bovendien zal de vloer ook stroef 
blijven als deze nat is. We blijven ook 
steeds zoeken naar middelen die minder 
belastend zijn voor de wereld om ons heen 
want dat is nu eenmaal belangrijk.”

Wilt u meer weten over de mogelijkheden 
voor vloeronderhoud van de vloer in uw 
bedrijf of woning? Neem dan contact op 
met Heijmans Vloeronderhoud voor meer 
informatie of een afspraak.   
(RegioMagazine/Miranda Wolters)

Heijmans Vloeronderhoud 
Tel: 06 - 371 198 39 
www.heijmansvloeronderhoud.nl
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Specialist in containerverhuur
Gebroeders Reinds nu ook actief in Stadskanaal
Alle mooie dingen beginnen klein. Marco 
Reinds was vrachtwagenchauffeur en zag 
dat met name tijdens de coronaperiode 
mensen, ze waren immers veel thuis, 
behoefte bleken te hebben aan containers. 
En zo is het balletje gaan rollen. ‘’Het is 
heel klein begonnen met de verhuur van 
een paar containers. Ondertussen kunnen 
we heel Drenthe bedienen’’, zegt de inwo-
ner van Schoonoord. Onlangs namen hij en 
zijn broer Berry ook Stadskanaal Recycling 
over. ‘’Daar hebben we de beschikking 
over een eigen milieustraat en kunnen be-
drijven en particulieren dus ook hun afval 
brengen.’’ Marco Reinds vertelt over de 
ontwikkelingen binnen het bedrijf. 

Klein begonnen, snel gegroeid
De containerverhuur nam al snel een 
vlucht. Via de website www.containerdren-
the.nl timmeren de broers danig aan de 
weg. ‘’Ik geloof dat we ondertussen zo’n 3,5 
jaar met de verhuur van containers bezig 
zijn. Ik zit vooral op kantoor, Berry rijdt net 
als mijn vader op de vrachtwagen. Onze 
doelgroep zijn zzp’ers, bouwbedrijfjes en 
zeker ook de particulier die thuis aan het 
verbouwen en opruimen gaat. Bij ons kun 
je snel verschillende containers huren van 
3, 6 of 10 kuub. Zoals gezegd zijn we heel 
klein begonnen. Ondertussen groeien we 
snel, zeker ook nu we in Stadskanaal actief 
zijn en daar beschikken over een eigen 
milieustraat’’, zegt Marco terecht trots. 

Altijd de normale prijs
Marco heeft nog snode plannen om nog be-

kender te worden en daardoor te groeien. 
Hij heeft een heldere visie op de toekomst 
en wil verder doorgroeien. ‘’Verder bieden 
we heel het jaar door de normale prijs. Je 
hebt bedrijven die de prijs voor het huren 
van een container in het voorjaar verhogen. 
Dat doen wij niet. Bij ons is de prijs altijd 
hetzelfde. Verder merken we dat mensen 
toch graag zaken doen met een bedrijf in 
de buurt. Daar spelen we op in door goed 
vindbaar te zijn op internet. Binnenkort zul-
len we nog een aantal websites lanceren, 
waardoor mensen ons online nog gemakke-

lijker weten te vinden. Het gaat inderdaad 
goed. Niet voor niets hebben we er onlangs 
nog eens 46 containers bij gekocht.’’

Flexibel
Het familiebedrijf werkt nu nog met vier 
mensen. De taakverdeling is helder. ‘’Hier 
zijn de lijnen kort. We zijn bovendien heel 
flexibel. Als mensen snel een container 
nodig hebben, dan proberen we dat te rea-
liseren. We houden het zo simpel mogelijk 
en proberen onze klanten gewoon zo goed 
mogelijk van dienst te zijn’’, zegt Marco, die 

nu vooral werkzaam is vanuit Stadskanaal. 
Hij is en blijft echter een Schoonoorder in 
hart en nieren. ‘’Nee, verhuisplannen heb ik 
niet. Het is ook maar een half uurtje rijden. 
We blijven de dingen doen die nu goed 
gaan en proberen ons op een goede manier 
verder te ontwikkelen’’, besluit Reinds.

Voor meer informatie check je de  
websites www.stadskanaal-recycling.nl en 
www.containerdrenthe.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



28 Adverteren in RegioMagazine Emmen? Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39



29Adverteren in RegioMagazine Emmen? Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39



30 Adverteren in RegioMagazine Emmen? Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39



31Adverteren in RegioMagazine Emmen? Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39

Maison du Nord in Musselkanaal bestaat één jaar
“We hebben echt een unieke winkel’’
Ruim een jaar geleden opende Evelyn van Wijk samen met haar 
dochter Jasmijn Maison du Nord. De sfeervolle, warme winkel is 
exclusief dealer van Riviera Maison. Het jaar is werkelijk voorbij 
gevlogen. ‘’We zijn heel tevreden over het eerste jaar. We hebben 
onze naamsbekendheid vergroot en we merken dat steeds meer 
mensen onze winkel weten te vinden’’, zegt Evelyn tevreden.

Unieke winkel
Maison du Nord mag gerust een 
unieke winkel genoemd worden. 
Want behalve het feit dat je er een 
zeer uitgebreide collectie vindt 
van Riviera Maison – met ook 
meubels als bijvoorbeeld kasten, 
tafels en stoelen – vind je er ook 
een kledinghoek, speciaal voor de 
jonge vrouw. ‘’Dat hoekje wordt 
steeds groter’’, lacht Evelyn, die 
verder vertelt dat onlangs ook 
een webshop geopend werd. ‘’En 
daarvan wordt ook al behoorlijk 
gebruik gemaakt.’’ 

Vanwege het 1-jarig bestaan van 
de fysieke winkel, kunnen mensen 
in de maand september profiteren 
van een leuke korting van 10 
procent op alles als je in de winkel 
koopt of online bestelt. ( behalve 
afgeprijsde artikelen) Maison du 
Nord, exclusief dealer van de 
producten van Riviera Maison, 
bestaat een jaar. Evelyn van Wijk 
was zelf altijd al groot fan van 
het populaire merk en vervolgens 
trok ze de stoute schoenen aan. 
Bijzonder: het bedrijf is gevestigd 
in het bedrijf van haar man, 
Installatiebedrijf H. van Wijk 

(wel met eigen ingang) en Evelyn 
runt de zaak samen met dochter 
Jasmijn. Samen hebben ze er echt 
een unieke winkel van gemaakt.

Lust voor het oog
‘’Het is natuurlijk altijd afwachten 
als je besluit een winkel te openen 
hoe het gaat lopen. Wij mogen 
zeker niet ontevreden zijn. De 
mensen zijn erg enthousiast over 
de winkel. Dat beschouwen we 
ook als een compliment, want we 
besteden heel veel aandacht aan 
de inrichting van de winkel. We 
kleden de winkel regelmatig weer 
anders aan. Je moet de winkel 
aantrekkelijk houden voor de 
mensen’’, zegt Evelyn terecht. De 
winkel is een lust voor het oog. 
Omdat Maison du Nord exclusief 
dealer is van Riviera Maison, vind 
je er behalve talloze accessoires 
ook meubels. ‘’Een vergelijkbare 
winkel vind je niet in de buurt. 
Dat merken we zeker ook aan 
de klantenkring. We krijgen 
regelmatig mensen buiten de regio 
over de vloer’’, vertelt Evelyn.

Prachtige collectie
Maison du Nord is uniek. Behalve 

de prachtige collectie van Riviera 
Maison vind je er bijvoorbeeld een 
kledinghoek. ‘’Dat is echt Jasmijns 
dingetje. Je vindt er kleding voor 
de jonge vrouw. Ondertussen is 
de kledinghoek al iets groter dan 
toen we open gingen’’, zegt Evelyn. 
‘’Verder blijven we steeds op zoek 
naar leuke dingen. Zo hebben 
we nu bijvoorbeeld heel mooie 
led-kaarsen en een fraaie collectie 
kussens. We zoeken steeds naar 
producten die bij onze winkel 
passen. Ondertussen hebben we 
al heel veel mensen blij kunnen 
maken met onze artikelen. Met 
meubels, met een leuk cadeautje 
of met kleding. Heel leuk om 

de groei van de winkel mee te 
maken.’’

Eigen webshop
Sinds juli beschikt Maison du Nord 
ook over een eigen webshop. 
‘’Dat lag al in de planning en sinds 
een paar maanden kun je ook 
online bij ons winkelen. Van die 
gelegenheid wordt al goed gebruik 
gemaakt. Wat ook leuk is, is de 
verscheidenheid aan klanten die 
we mogen verwelkomen. Behalve 
mensen komen voor een leuk 
cadeautje, hebben we ook al een 
aantal ‘nieuwbouwklanten’ mogen 
helpen met de inrichting. Ja, we 
kunnen na een jaar écht tevreden 

zijn. We zijn heel erg trots op onze 
winkel’’, zegt Evelyn. Vanwege het 
1-jarig bestaan van Maison du 
Nord, krijg je gedurende de maand 
september 10 procent korting 
in de winkel of bij een online 
bestelling. Je kunt de korting 
activeren door de kortingscode 
‘1jaar’ te gebruiken bij het 
afrekenen.

Maison du Nord is gevestigd aan 
de Sluisstraat 4 in Musselkanaal. 
Telefoon: 0599-76 27 47.  
Je vindt de webshop op  
www.maison-du-nord.nl.
(RegioMagazine/Vincent Muskee)





Colors & Home Wendy in 
Klazienaveen: Woonvibes bij 
Wendy op 19 oktober
"Het is de eerste keer dat we het zo 
groots aanpakken"
Colors & Home Wendy in Klazienaveen is al jaren een zeer inspire-
rende woonwinkel. Het feit dat de klanten al lang niet meer alleen uit 
Klazienaveen zelf komen, zegt wat dat betreft genoeg. Als rasechte 
ondernemer gaat Hendry de Jonge – zijn zus Wendy is de naamgever 
van het bedrijf – op 19 oktober iets speciaals doen. ‘’We gaan dan 
een heel bijzonder evenement Woonvibes by Wendy - organiseren’’, 
vertelt hij. ‘’En we pakken het echt heel groot aan. Het belooft heel 
erg bijzonder te worden.’’

Bekende stylist naar Klaziena-
veen
Zonder alles al te verklappen 
vertelt De Jonge dat er in elk geval 
een bekende stylist naar Klazie-
naveen komt. ‘’Er is een lezing, de 
nieuwste trends worden zichtbaar 
en we gaan aan de slag met mood-
boards. Er is een hapje en drankje, 
we showen een nieuwe collectie 
behang en het wordt mogelijk om 
te speeddaten met de styliste. 
Ook staat er bloemschikken op het 
programma. Iedereen is van harte 
welkom. Als je graag mee wilt 
doen aan speeddaten, dan is het 
verstandig om je even via e-mail 
aan te melden’’, zegt De Jonge. 
Op dezelfde dag zal ook buurman 
Borghuis Keukens een evenement 
in de vorm van Food Inspiration 
dag organiseren. ‘’Extra de moeite 

waard dus om dan deze kant op te 
komen.’’

Kennis en advies
Dat al heel veel mensen de weg 
weten te vinden naar Colors 
& Home Wendy is niet zo ver-
wonderlijk. Je vindt er een zeer 
groot en eigentijds aanbod van 
raamdecoratie, behang, vloeren, 
gordijnen, horren en buitenzon-
wering. ‘’Bij ons vind je ook Cozy 
Homes. Dat betekent dat je hier 
ook meubels en woonaccessoires 
kunt kopen. We bieden zo heel 
erg veel onder één dak’’, zegt De 
Jonge, die verder vertelt dat het 
als familiebedrijf gestarte bedrijf 
volgend jaar precies vijftig jaar be-
staat. ‘’Dat is een mooie mijlpaal. 
We zitten ondertussen al heel 
lang in het vak. Dat betekent dat 

we veel kennis hebben opgedaan 
en altijd het beste advies kunnen 
geven. Dit werk verveelt nooit. 
Bovendien moet je als onderne-
mer altijd bezig blijven en zorgen 
voor reuring. Daarom organiseren 
we binnenkort ook een heel leuk 
evenement.’’

Bruisend Klazienaveen
‘’We werken met een eigen monta-
geteam. We staan voor de produc-
ten die we verkopen en we leve-
ren maatwerk. We hebben zelfs 
een eigen atelier en beheersen 
nog het echte ambachtswerk. Ons 
heel brede aanbod doet de rest. 
Het gaat prima met ons bedrijf. Ik 
moet ook zeggen dat Klazienaveen 
bruist. We hebben een heel mooi 
centrum. Niet voor niets komen 
steeds meer mensen van de bui-
tendorpen naar Klazienaveen om 
te shoppen’’, besluit De Jonge. 

Opgeven voor de speeddate 
kan via wendy@colorsathome.
nl. Colors & Home Wendy vind je 
aan de Mizar 10 in Klazienaveen. 
Telefoon: 0591 - 31 44 04. Zie ook 
www.colorsathome-klazienaveen.
nl. (RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Wösten Kuchendiele maakt zich klaar voor de 
toekomst met nieuwbouw in Haren (Dld)
Afgelopen maart opende Wösten Kuchendiele de nieuwe 
keukenstudio aan de Emsstrasse in Haren, een centrale 
locatie waar men de Duitse én Nederlandse klanten nog 
beter van dienst kon zijn. Tijdens de opening liet eige-
naar Niels Wösten al weten nog meer plannen voor de 
toekomst te hebben en nu deze concreet geworden zijn 
mag iedereen het weten: Binnenkort begint men met de 
nieuwbouw van een nieuwe keukenstudio aan de Bundes-
strasse B480, dichtbij de A31. 

“Met de verhuizing in maart van de keukenstudio naar de 
Emsstrasse pasten we al wat verjonging en vernieuwing 
toe en met deze nieuwbouw gaan we hierin nog een stapje 
verder”, legt Niels uit. “We willen ons op het gebied van 
keukens en het ontwerp ervan nog verder onderscheiden. 
Men kan straks ervaren en zien hoe de toekomst van de 
keukens eruit zal gaan zien. Dus niet alleen de laatste 
trends maar ook keukens in bijzondere kleur- en opstellin-
gen.” Het bedrijf is al meer dan 25 jaar actief in de branche 
en mag dus met recht een keukenspecialist genoemd wor-
den. Niels: “Ondanks alle verjonging en vernieuwing die we 
tot nu toe hebben doorgevoerd blijven we grote waarde 
hechten aan de oude waarden van ons bedrijf, de passie 

voor mooie keukens en het leveren van hoge kwaliteit 
staat bij ons hele team nog altijd hoog in het vaandel.”  

Hoofdvestiging
Begin oktober zal er gestart worden met de nieuwbouw 
aan de Bundesstrasse B408. Dichtbij de A31 en voor zowel 
voor de Duitse als Nederlandse klanten gemakkelijk en 
snel bereikbaar. Er wordt duurzaam gebouwd en men zal 
gebruik gaan maken van aardwarmte en zonnepanelen 
voor het opwekken van de energie. Als alles volgens plan 
verloopt zal de opening aan het begin van de zomer in 
2025 een feit zijn. “En ook daarvoor hebben we grootse 
plannen, het openingsfeest zal maar liefst 3 dagen gaan 
duren”, aldus Niels. “In de nieuwe keukenstudio zal straks 
ook een loungeruimte ingericht gaan worden, is er een 
speeltuin voor de kinderen en kan men in de buitentuin 
genieten van een lekkere kop koffie.” Overigens blijft de 
vestiging in de Emsstrasse in Haren gewoon geopend maar 
zal de nieuwe keukenstudio gaan fungeren als hoofd-
vestiging van Wösten Kuchendiele. Niels: “We hebben 
tijdens het ontwikkelen van onze toekomstplannen veel 

onderzoek gedaan naar wat de klant van een keukenstudio 
verwacht en we denken dat we deze verwachtingen straks 
zelfs gaan overtreffen. Het gaan een keukenstudio worden 
die zich totaal onderscheidt van alles wat er al op de markt 
te vinden is.”

Tot en ook na de opening van de nieuwe hoofdvestiging 
bent u natuurlijk gewoon van harte welkom in de keuken-
studio in de Emsstrasse in Haren, het team van Wösten 
Kuchendiele inspireert en adviseert u graag, men spreekt 
zowel Duits als Nederlands! (RegioMagazine/Miranda 
Wolters)

Wösten Kuchendiele
Emsstrasse 5  |  Haren  |  Telefoon: 0049 5932 997 8981
www.keuken-woesten.nl  |  info@kuechen-woesten.de
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Woonsfeer Heine in Klazienaveen: voor puur 
woonplezier
Bij Woonsfeer Heine vind je een 
schitterende collectie meubels van 
verschillende merken en alles op 
het gebied van verlichting, raam-
decoratie, vloeren, vloerkleden, 
behang en woonaccessoires. ‘’We 
hebben een passie voor wonen en 
interieur en staan voor puur woon-
plezier’’, zegt Harrie Heine.

Totaalconcept
Het prachtige pand belooft al heel 
veel goeds: bij Woonsfeer Heine ga 
je wonen beleven. ‘’We zijn één van 
de mooiste en meest uitgebreide 
woonwinkels van het Noorden. 
We zijn eigenaar van vier Decokay 
winkels (Roden, Emmen, Assen 
en Klazienaveen) waarvan die in 
Klazienaveen inpandig is. Met de 
komst van Decokay in ons pand in 
Klazienaveen is er een totaalcon-
cept ontstaan. We kunnen ons nu 
steeds meer richten op totaal advies. 

Klanten die hier komen willen graag ontzorgd worden. Dat 
kan zijn bij de bouw van een nieuwe woning, een renova-
tie of interieuradvies. De klant komt tegenwoordig goed 
beslagen ten ijs. Dat heeft te maken met de populaire 
woonprogramma’s maar ook met apps als Pinterest. Ook 
de social media draagt er aan bij. Daardoor zie je klanten 
met een moodboard op de telefoon bij ons binnenkomen. 
Vaak weten ze echter niet hoe ze dit precies aan moeten 
pakken. Daarbij helpen wij graag. We hebben zowel in de 
verkoop als in de buitendienst vakkundig personeel. Onze 
medewerkers zijn heel erg belangrijk. Waar zouden we zijn 
zonder die gouden, hardwerkende handen die steeds maar 
weer maken wat er door de klant in de winkel zorgvuldig 
wordt uitgekozen?’’, vertelt Harrie Heine.

Echt familiebedrijf
Woonsfeer Heine – een echt familiebedrijf - is steeds op 
de hoogste van de nieuwste ontwikkelingen en trends en 
is altijd in beweging. ‘’We kijken zelf uiteraard ook naar de 
woonprogramma’s en bezoeken veel beurzen.’’. Omdat er 
inmiddels vier Decokay winkels worden gerund door de 
familie Heine is het goed mogelijk om per winkel flink uit 
te breiden. ‘’Vanwege het feit dat de winkels up-to-date 
worden gehouden, zijn verbouwd of omdat er nieuwe 
shop-in-shops worden geïnstalleerd, kunnen we onze 
klanten in bijna alles voorzien. Bijzondere mijlpaal is wel 
dat er binnen afzienbare tijd in Assen ook keukens worden 
verkocht. Daar worden ondertussen ook al stalen deuren 
en kasten op maat geleverd. Maatwerk bieden is de sleutel 
tot succes. En als iets niet goed is, dan lossen we dit samen 
met de klant op. We willen dat het goed is naar tevreden-
heid van de klant.’’ 

Zeer goede service
Woonsfeer Heine is steeds in beweging. ‘’Zo brengen we 
op social media ons assortiment onder de aandacht en 
hebben we in onze Decokay winkels in Emmen en Assen 
een Arte-shop gerealiseerd. Dit helpt klanten bij het visu-
aliseren’’, legt Harrie uit, die verder laat weten dat behang 
op dit moment hip is. ‘’Ook op dat vlak kunnen we klanten 
met een heel mooie collectie prima van dienst zijn.’’ Woon-
sfeer Heine staat verder vooral bekend om de meer dan 
uitstekende service. ‘’Offertes en inmeten is altijd gratis 
en dat geldt ook voor interieuradvies in de winkel. Ons 
personeel is vakkundig en behulpzaam en de koffie staat 
altijd klaar. Bij ons vind je alles op het gebied van wonen. 
Je beleeft hier wonen op de beste manier’’, besluit Harrie 
Heine.

Meer weten? Check de website www.woonsfeerheine.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Kringloopwinkel De Waar: Hergebruik op zijn 
mooist
Het is prima zaken doen bij Kringloopwinkel De Waar in Emmen. Je vindt er gebruikte 
artikelen die tegen een zeer scherpe prijs aangeboden worden. De Waar geldt als één 
van de mooiste kringloopwinkels van tenminste het noorden. ‘’We zijn een gewone 
winkel. Er is aandacht besteed aan de inrichting en de aangeboden spullen zijn altijd 
schoon. Kleding hangt bij ons op maat. Hier vind je geen oude rommel ergens in een 
hoek’’, zegt eigenaar Louw Tiemens.

Steeds drukker
‘’Of we de grootste kringloopwinkel zijn? Ik 
heb geen idee. We beschikken over 3200 
vierkante meter en daar kunnen we prima 
mee uit de voeten. We zitten hier nu 12,5 
jaar en het is steeds drukker geworden. Ik 
vind dat we een ‘gewone’ winkel hebben. 
Kringloopwinkels horen er ook echt bij. 
Iedereen komt bij ons winkelen. Mensen 
met een kleine en een grotere beurs’’, zegt 
Tiemens. ‘’Mensen bieden hier spullen aan. 
We kunnen ze ook gratis halen als sprake is 
van herbruikbare grotere producten. Tegen 
betaling kunnen we, bij het ontruimen van 
een woning of appartement, ook spullen 
die we zelf niet meer kunnen verkopen 
meenemen. In elk geval is er altijd sprake 
van een snel wisselend aanbod van heel 
veel verschillende producten’’, weet Tie-
mens.

Schoongemaakt en nagekeken
Alle gebrachte of afgeleverde producten 
worden standaard schoongemaakt en na-
gekeken. ‘’Ik denk dat we aan de bovenkant 
zitten van de kringloopwinkels. We hebben 
de producten overzichtelijk neergezet. Daar 
wordt echt aandacht aan besteed. Dat wil 
overigens niet zeggen dat we daarom ook 
duurder zijn. Integendeel’’, zegt de eige-
naar, die een team van 45 mensen aan-

stuurt. ‘Standaard hebben we bovendien 
twee stagiairs van De Praktijkschool aan het 
werk en studenten die de weekenden en 
vakanties werken om zo ook jongeren de 
kans te geven ervaring op te doen. We wil-
len zo aantrekkelijk mogelijk blijven voor 
onze klanten. Aan de andere kant moet je 
tegenwoordig met de stijgende kosten heel 
veel verkopen wil je nog wat verdienen. We 
doen het hier zeker niet alleen om geld’’, 
zegt Tiemens.

Circulaire wereld
‘’In 2023 hebben we voor 834.448 kilo-
gram goederen ingezameld. Het herbruik-
percentage was bijna 93 procent. Door 
hier de producten te koop aan te bieden, 
verlengen we de levensduur. We dragen 
zo als bedrijf dus ook bij een beter milieu, 
want mede door ons is sprake van minder 
restafval’’, laat Tiemens weten. 

‘’Hergebruik, duurzaamheid en een circulai-
re wereld maken meer en meer onderdeel 
uit van werken bij onze kringloopwinkel’’, 
zegt Tiemens. Hij startte De Waar samen 
met Jankie Legendal, die helaas in 2015 
overleed aan kanker. De WAAR bestaat 
inmiddels bijna 12,5 jaar. ‘’Toen we begon-
nen beschikten we in eerste instantie over 
800 vierkante meter. Ons motto was ons 

toen nog ‘Eigentijds en Eigenwijs’. Nu is dat 
‘Hergebruik op zijn mooist.’’

Duurzaamheid
‘’Later werd de ruimte vergroot naar 2400 
vierkante meter en nog weer later hebben 
we er nog eens 800 vierkante meter bijge-
kregen. We hebben deze kringloopwinkel 
destijds zo opgezet dat je het concept 
gemakkelijk zou kunnen kopiëren en elders 
zou kunnen beginnen. Dat is er nooit van 
gekomen. Als ik tien jaar jonger geweest 
was, had ik dat misschien wel gedaan. We 

zijn heel erg tevreden hoe het hier in Em-
men gaat. Het wordt steeds drukker. Dat 
heeft te maken met het feit dat mensen 
extra op de centjes moeten lekken, maar 
zeker ook omdat mensen duurzaamheid 
steeds belangrijker vinden. En dat is een 
goede ontwikkeling.’’

Kringloopwinkel De Waar is gevestigd aan 
de Abel Tasmanstraat 23 in Emmen.
Telefoon: 0591-63 38 67. 
Zie ook www.dewaar.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Haardenspeciaalzaak Emmen stopt na dertig jaar
"De hele showroom moet leeg; we bieden spectaculaire kortingen"

Haardenspeciaalzaak Emmen stopt er mee. Op 31 december van dit jaar sluiten Henk en Geesje Moes voor de laatste 
keer de deur van de zeer fraaie en bekende zaak in Emmen. ‘’We gaan met pensioen. Het wordt tijd voor andere din-
gen’’, zegt Henk Moes, die in dertig jaar samen met zijn vrouw een prachtige zaak neerzette met klanten uit heel het 
Noorden. ‘’Een van de mooiste showrooms van het Noorden verdwijnt. Natuurlijk vinden wij het ook heel erg jammer 
dat de zaak straks definitief verdwijnt.’’

Topkwaliteit
Haardenspeciaalzaak Emmen staat voor topkwaliteit op het 
gebied van haarden in vele modellen en uitvoeringen. Die 
haarden worden gepresenteerd in een adembenemend 
mooie showroom. Bovendien beschikt de zaak over een 
eigen ontwerpstudio. ‘’We waren meer dan alleen een 
verkooppunt van haarden. In de afgelopen jaren hebben 
we samen met onze vakbekwame monteurs echt heel veel 
mooie projecten mogen maken’’, zeggen Henk en Geesje 
terecht trots.

Hoge kortingen
Tot en met 31 december is het extra de moeite waard om 
een bezoek te brengen aan Haardenspeciaalzaak Emmen. 
‘’De hele showroom moet leeg. Alles moet weg. De voor-
raad wordt compleet uitverkocht en dus kun je zeer voor-
delig een hout-, gas, pellet- of elektrische haard aanschaf-
fen. Ook op banken, tafels, stoelen en woonaccessoires 
geven we hoge kortingen die op kunnen lopen tot wel 70 
procent’’, zegt Henk.

Vakbekwame monteurs
‘’We hebben een succesvolle zaak opgebouwd door zelf 
zes dagen per week te werken en zeker ook met dank aan 
onze zeer vakbekwame monteurs. We hebben deze beslis-
sing natuurlijk niet in één dag genomen. De kogel is echter 
door de kerk en tot aan 31 december kunnen mensen 
hier prima terecht voor de mooiste producten tegen heel 
scherpe prijzen’’, besluit Henk.

Haardenspeciaalzaak Emmen is gevestigd aan het 
Noordeind 90 in Emmen. Telefoon: 0591-64 86 30. 
Zie ook www.haardenspeciaalzaakemmen.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Wortelboer Bedden is al 65 jaar toonaangevende
Goede wijn behoeft geen krans. Wortelboer Bedden met vestigingen 
in Emmen en Coevorden is al 65 jaar een begrip op het gebied van 
slapen. “We zijn heel erg trots op ons familiebedrijf’’, zegt Ruud Wor-
telboer. ‘’Na 65 jaar staan we nog steeds voor kwaliteit. De lijnen zijn 
kort en we zijn nog steeds in ontwikkeling. Zo hebben we vorig jaar 
nog een nieuwe vrachtwagen aangeschaft en blijven we op verschil-
lende manieren aan de weg timmeren.’’

Emmen en Coevorden
Wortelboer Bedden ontstond in 
1959 in Coevorden. ‘’In 1986 zijn 
we in Emmen begonnen aan de 
Hoofdstraat. Vervolgens zijn we in 
1998 verhuisd naar de Nijbracht 
en daar zitten we nog steeds. Ik 
doe Emmen, broer Hans staat in 
Coevorden. Wortelboer Bedden 
staat voor een goede nachtrust. 
We zijn een begrip in de regio 
en bieden een breed aanbod aan 
matrassen, boxsprings, kussens en 
dekbedden. We bieden het totaal-
pakket’’, vertelt Ruud die nog elke 
dag geniet van zijn vak. ‘’Wat heel 
erg leuk is, is dat je hier tweede 
en derde generatie klanten ziet. 
We bedienen nu de kinderen van 
ouders die hier al heel lang hun 
bed kopen. Prachtig om te zien. 
Ons vak is relatiegevoelig. Geluk-
kig kunnen wij rekenen op een 
grote groep, loyale klanten.’’

Kwaliteit
Kwaliteit bieden is wat Wor-
telboer Bedden doet. ‘’Zo on-
derscheiden we ons. Kijk, via 
internet kun je ook van alles 
bestellen. Hoe vaak hoor je niet 
dat de bestelde waar niet past 
bijvoorbeeld. Krijg je net weer 

de verkeerde maten thuis. Hier 
kies je voor kwalitatief maatwerk. 
Bovendien geven wij het beste 
advies. Door onze ervaring kun-
nen we je perfect helpen in de 
zoektocht naar het beste bed of 
matras’’, legt Wortelboer uit.

Thuisadvies
Wortelboer Bedden staat ook 
bekend om thuisadvies. ‘’Ik ben 
zelf een paar avonden per week 
op pad en check de situatie bij de 
mensen thuis. Ik controleer dan 
het matras en het bed en geef 
vervolgens eerlijk advies. Soms is 
een kleine aanpassing al voldoen-
de voor een beter slaapcomfort, 
soms adviseer ik de aankoop van 
een nieuw matras of bed’’, zegt 
Ruud, die merkt dat de klanten 
steeds beter voorbereid zijn. 
‘’Mensen zoeken zelf informatie 
via internet en komen goed be-
slagen ten ijs. Ik vind dat leuk. Het 
houd je zelf ook scherp.’’

Springlevend
Steeds weer komt het woord 
kwaliteit terug. ‘’Daar hechten we 
echt aan ja. We werken het liefst 
met Nederlandse bedrijven en 
zijn hofleverancier van bekende 

Nederlandse merken als Auping 
en Pullman. Bij ons vind je alleen 
producten van de beste merken, 
waardoor een goede nachtrust 
– ontzettend belangrijk voor 
iedereen – gewaarborgd is. We 
zijn na 65 jaar nog steeds spring-
levend en houden vast aan onze 

visie. Zelf heb ik ook nog steeds 
heel erg veel plezier aan het werk. 
Ik geniet van het contact met de 
mensen en vind het prachtig om 
mensen zo goed mogelijk van 
dienst te zijn op het gebied van 
slapen.’’

Wortelboer Bedden is gevestigd 
aan de de Nijbracht 78 in Emmen 
en aan de Friesestraat 15A in Coe-
vorden. Telefoon: 0591 - 65 87 11 
en 0524 - 51 23 95. Zie ook www.
wortelboerbedden.nl. (RegioMaga-
zine/Vincent Muskee)
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Tapijt en Gordijnshop Emmen
Voor een perfecte nieuw interieur én voor comfortabele boxsprings
Met gordijnen zonwering, laminaat, tapijt, PVC en box-

springs heeft Tapijt en Gordijnshop Emmen alles in huis 

om jouw interieur te veranderen en vooral veel mooier 

te maken. ‘’De mogelijkheden zijn legio als het gaat om 

vloeren en ramen’’, zegt Gerry Meertens, die met Henk 

Barenkamp de zaak in Emmen runt. ‘’Samen hebben we 

ruim vijftig jaar ervaring. Behalve de mooiste produc-

ten ben je bij ons altijd verzekerd van het beste advies. 

Bovendien is onze winkel dé ideale plek om inspiratie op 

te doen.’’

Beeldbepalend
Om het interieur significant te veranderen en mooier 
te maken kijk je vaak meteen naar een nieuwe vloer of 
nieuwe gordijnen. Ze zijn beeldbepalend en maken het 
verschil. ‘’Wij zijn hét adres als het gaat om tapijt en gordij-
nen. We hebben echt van alles. Van tapijt tot vinyl en van 
plisségordijnen tot InBetweens . Ook hebben we een heel 
mooi aanbod vloerkleden. Als je echt voor een nieuw inte-
rieur wilt gaan, dan ontdek je bij ons alle mogelijkheden’’, 
zegt Meertens.

Ook voor thuisadvies
Het is voor mensen vaak lastig om te kiezen. De grote 
vraag is dan vooral of een bepaalde vloer wel past in de 
woonkamer en of het enigszins aansluit bij de rest van het 
interieur. ‘’Op onze website kunnen we mensen verder 
helpen. Daar vind je namelijk een applicatie. Je maakt een 
foto van de woonkamer en kunt vervolgens met de app 
de vloer steeds aanpassen. Zo zie je meteen welke vloer 
goed binnen de inrichting past. Uiteraard kun je ook met 
een foto naar de winkel komen en bovendien kunnen we 
ook advies bij de mensen thuis geven’’, zegt Meertens, die 
onderkent dat tapijt weliswaar een heel warm effect geeft 
maar in populariteit voorbijgestreefd wordt door bijvoor-
beeld laminaat en PVC.  En ook daarvoor kun je in Emmen 
terecht.

Vloeren en vloerkleden
‘’Dergelijke vloeren zijn geschikt voor in woonruimtes maar 
zeker ook in bedrijfsruimtes. Vinylvloeren zijn ook erg 
populair, zeker die in betonlook. Ze zijn bijna niet van echt 
te onderscheiden. Dergelijk vinyl is vier meter breed en je 
ziet na het leggen amper nog naden. Bij ons in de winkel 
ligt een dergelijke vloer. Deze vloer is niet alleen heel erg 
sterk, maar ook in tal van verschillende kleuren verkrijg-
baar.’’ Behalve voor een nieuwe vloer is Tapijt en Gordijn-
shop Emmen uiteraard ook het vertrouwde adres voor 
vloerkleden, ook al in heel veel verschillende uitvoeringen.

Perfect click
Binnen het aanbod gordijnen vind je een grote collectie 
InBetween gordijnen. ‘’Ook mooi zijn de nieuwe gordijnen 
met een waveplooi. Deze gordijnen hangen heel natuurlijk 
en fraai. Verder hebben we een breed aanbod van houten 
jaloezieën, duettes en plisségordijnen. We leveren in dit 
kader producten van Zonnelux. Voordeel van deze gordij-
nen is dat gebruik gemaakt wordt met perfect click. Dit is 
een speciaal kliksysteem dat boren in kunststof kozijnen 
overbodig maakt. Vrijwel alle soorten gordijnen kun je 
hierin ophangen.’’

Voor de slaapkamer
Voor de slaapkamer heeft Tapijt en Gordijnshop Em-
men ook al voldoende aanbod. ‘’Je kunt dan denken aan 
rolgordijnen in een verduisterende stof bijvoorbeeld. 
Overigens kunnen wij slaapkamers helemaal inrichten 
want we bieden ook al een mooi aanbod boxsprings aan. 
Boxsprings zijn zeer comfortabel. Het is mogelijk om twee 
aparte matrassen te kiezen en we hebben ook boxsprings 
met elektrische bodems. Met een afstandsbediening stel je 
het bed gemakkelijk in op de voor jou perfecte positie. En 
zo hebben we ook op dat gebied gewoon heel erg veel te 
bieden.’’

Tapijt en Gordijnshop Emmen is gevestigd aan de  
Warmeerweg 2 in Emmen. Telefoon: 0591 - 64 68 48.  
Zie ook www.tapijtengordijnshop.nl.  
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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't Drentsche Huys: "De verhuizing naar Emmen 
biedt ons strategische voordelen"
Zo'n zes maanden geleden maakte 't Drentsche Huys, 
specialist in de aan- en verkoop, verhuur en taxatie van 
woningen, de overstap van Nieuw-Amsterdam naar Em-
men. “De tijd is werkelijk voorbijgevlogen sinds we ons 
hebben gevestigd op onze nieuwe locatie,” vertelt Ilona 
Ruardij-Wegkamp, mede-eigenaar van het bedrijf samen 
met Albert Pol. “Onze nieuwe locatie biedt niet alleen 
meer ruimte en modernere voorzieningen, maar ook een 
groot strategisch voordeel. We zitten nu centraal en dich-
ter bij de wijken waarin we actief zijn. Hierdoor kunnen 
we sneller schakelen bij afspraken en hebben we een nog 
scherper beeld van de ontwikkelingen en kansen in deze 
buurten.”

Dynamischer en leuker werk
Ilona vervolgt enthousiast: "De verhuizing heeft ons de 
mogelijkheid gegeven om onze diensten verder uit te 
breiden en te verfijnen. We kunnen nu sneller verkoop- en 
verhuurprocessen doorlopen en onze klanten nog meer 
persoonlijke aandacht geven. Ook het directe contact 
met de lokale markt is sterker geworden. We hebben veel 
nieuwe gezichten mogen verwelkomen, zowel klanten 
als buurtbewoners, en dat maakt ons werk nóg leuker en 
dynamischer." Ondanks deze veranderingen blijft één ding 
hetzelfde: "Onze kernwaarden zijn onveranderd. We blij-
ven de betrouwbare, betrokken makelaar die onze klanten 
kennen, met een persoonlijke benadering en oog voor 
detail. De verhuizing heeft ons alleen maar gemotiveerd 
om nog beter te worden in wat we doen."

Daadkrachtig en betrokken
‘t Drentsche Huys heeft door de jaren heen een goede re-
putatie opgebouwd. Ilona legt uit: “Onze kracht ligt in korte 
communicatielijnen. Je krijgt ons direct aan de telefoon 
en anders bellen we altijd snel terug. Dit geldt zowel voor 
opdrachtgevers als voor geïnteresseerde kijkers. Daarnaast 
zijn we daadkrachtig. We wachten niet af, maar gaan direct 
aan de slag. Dat onze klanten dit waarderen, blijkt uit de 

vele positieve reviews en het feit dat ze bij ons terugko-
men. Dat zegt natuurlijk veel.” En niet onbelangrijk: je kunt 
bij ons nog steeds gratis voor de deur parkeren!

Brede dienstverlening
Tot drie jaar geleden heette ‘t Drentsche Huys nog De Vries 
Makelaardij. “De naamswijziging naar ‘t Drentsche Huys 
was even wennen, maar inmiddels is de naam volledig in-
geburgerd,” vertelt Ilona. “Sindsdien ben ik mede-eigenaar 
geworden en zijn we een half jaar geleden verhuisd. We 
hebben dus flinke stappen gezet de afgelopen jaren. De 
samenwerking met Albert verloopt perfect en onze dienst-

verlening is breder dan ooit. We zijn goed op weg naar de 
toekomst.”
 
Heb je vragen over de huidige woningmarkt of ben je 
benieuwd wat ‘t Drentsche Huys voor jou kan betekenen? 
Kom gerust langs op onze nieuwe locatie aan de Nijkam-
penweg 82 in Emmen. "We staan voor je klaar met dezelf-
de vertrouwde service, nu vanuit een nog betere locatie." 
Je kunt ons ook telefonisch bereiken via 0591 - 74 52 82 
of een kijkje nemen op onze website: drentschehuys.nl.
(RegioMagazine / Vincent Muskee)
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Bosma Bedden maakt het verschil door vakkennis 
en ervaring
Als je als echt familiebedrijf al zestig jaar een toonaangevende rol 
speelt in de wereld van bedden, dan doe je iets heel erg goed. ‘’ Wij 
bieden net dat beetje extra service. Het grootste verschil maken we 
echter op het gebied van vakkennis en ervaring. Onze mensen zijn 
allemaal specialisten die op elke vraag het antwoord weten. Op die 
manier kunnen we steeds  het beste slaapcomfort bieden. En dat 
doen we ondertussen al zestig jaar’’, zegt Gerrie Bosma, verantwoor-
delijk voor de vestiging in Emmen. Behalve daar heeft Bosma Bedden 
ook nog vestigingen in Assen, Groningen en Winschoten.

Bosma Bedden maakt al zestig 
jaar het verschil
‘’Het gaat uitstekend hier. En de 
drukte komt er weer aan. De men-
sen gaan weer naar binnen na de 
zomer en dat is de tijd dat men-
sen bijvoorbeeld een nieuw bed 
aanschaffen. Al zestig jaar probe-
ren we op verschillende manieren 
het verschil te maken. Dat doen 
we door altijd de beste service te 
bieden. Zo beschikken we bijvoor-
beeld over een eigen montage-
dienst en kunnen we bedden en 
aanverwante producten uiteraard 
thuis bezorgen’’, zegt Bosma, die 
verder laat weten dat je bij Bosma 
Bedden in Emmen ook een heel 
mooi aanbod comfort bedden 
vindt. ‘’Er is steeds meer vraag 
naar deze zeer comfortabele bed-
den. Deze bedden zijn wat hoger 
en hebben zo een gemakkelijkere 
instap. Bovendien maak je deze 
bedden ook veel gemakkelijker 
op. We hebben deze bedden ook 
met ‘hoog-laag’ functies. Deze 
bedden zijn ook echt perfect als 

het gaat om het aanbieden van 
thuiszorg’’, zegt Bosma.

Echt maatwerk
Bij Bosma Bedden wil men alleen 
het beste aanbieden. ‘’Om die 
reden vind je bij ons producten 
van merken als Royal Dreams, 
Tempur, Mline en Polypreen om 
er maar een aantal te noemen. 
Wij stellen heel hoge eisen aan 
alles wat we te koop aanbieden. 
Een goede nachtrust is ontzettend 
belangrijk en het vinden van het 
voor jou beste bed en matras is 
echt maatwerk. Onze specialisten 
kunnen je daarbij helpen, op basis 
van hun kennis en ervaring. Het 
is een groot compliment dat nu al 
tweede en derde generaties  bij 
ons een bed kopen. Om ons heen 
verandert veel. Wij blijven echter 
standvastig en doen nooit conces-
sies aan kwaliteit’’, vertelt Gerrie.

Pure kwaliteit
Bij Bosma koestert men de histo-
rie maar is men vooral ook klaar 

voor de toekomst. ‘’Bij ons vind 
je altijd een bed dat bij je past en 
dat bovendien jaren meegaat. In 
onze showroom vind je boven-
dien echt alles voor in de slaap-
kamer en de producten die we 
aanbieden kenmerken zich door 

een uitstekende prijs- kwaliteits-
verhouding. Onze service doet de 
rest. Dat was vroeger zo en dat 
is nu zo. En ik kan nu al beloven 
dat dit ook altijd zo zal blijven bij 
Bosma Bedden.’’

Bosma Bedden is gevestigd aan 
de Nijbracht 84A in Emmen.  
Telefoon: 0591- 64 83 28. 
Zie ook de website 
www.bosmabedden.nl/emmen
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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De ambitieuze plannen van 
Doek Installatietechniek in Emmen
"We richten ons steeds meer op de zakelijke markt"
Zo’n 3,5 jaar geleden besloten vader Henk 
en zoon Iwan Doek samen een bedrijf te 
starten: Doek Installatietechniek. Het duo 
kreeg het meteen druk en is ambitieus. 
‘’We willen ons meer en meer richten op 
de zakelijke markt en willen verder door-
groeien. Dat we het direct druk kregen, 
heeft alles te maken met het feit dat we 
een groot netwerk in deze branche heb-
ben. Vervolgens moet je kwaliteit leve-
ren’’, zegt Iwan.

Totaal installateur
Je kunt Doek Installatietechniek met recht 
een totaal installateur noemen. ‘’We zijn 
bovendien heel allround als het gaat om 
elektrotechniek. We beheersen alles op 
het gebied van elektrotechniek; van aanleg 
tot duurzame verlichting tot complexe 
gebouwbeheerssystemen en alles wat daar 
tussen ligt. We plaatsen veel CV-ketels, 
zonnepanelen en warmtepompen. Op dit 
moment werken we al heel veel voor het 
MKB en bijvoorbeeld VVE’s. Het is onze 
bedoeling om in de toekomst uitsluitend 
voor dergelijke partijen te werken. Op dit 
moment werken we ook nog voor de parti-
culiere markt’’, zegt Iwan.

MKB en VVE’s
‘’Nu al hebben we onderhoudscontracten 
met bedrijven. We doen dan alle onder-
houdswerkzaamheden. We hebben veel 
interessante projecten lopen. Onlangs 
hebben we appartementencomplex opge-
leverd. Dat zijn precies die klussen voor 
projectontwikkelaars en investeerders die 
we zoeken. We kunnen het MKB en VVE’s 
volledig ontzorgen. Dat is voor die partijen 
ook interessant, want ze kunnen dan alles 
bij één goede partij neerleggen. Er loopt 
heel erg veel. Er liggen mooie klussen en 
projecten in het verschiet. Ik verwacht dan 
ook dat we ons team, dat nu bestaat uit 
vijf mensen, op moeten schalen. Dat is op 
zich nog best een probleem, zeker omdat 
wij op zoek zijn naar goede medewerkers. 
Maar door er vroegtijdig mee bezig te zijn, 

moet dat lukken. Ons ideaalplaatje is een 
bedrijf met zo’n vijftien medewerkers. Een 
nieuw onderkomen zou op den duur ook 
heel mooi zijn. Dat is vooralsnog echter nog 
toekomstmuziek’’, zegt Iwan.

Kwaliteit en een goede communicatie
Vader en zoon Doek hebben hun bedrijf 
zorgvuldig opgebouwd. ‘’Dat je lange 
dagen maakt, hoort daar bij. Wij hebben 

meteen geïnvesteerd in de naamsbekend-
heid. Hebben ons netwerk aangeboord en 
gevraagd of we eens bij bepaalde partijen 
op de koffie mochten komen. Je legt een 
keer een keer een prijs neer en zo gaat het 
balletje rollen. En ondertussen gaat het 
gewone werk ook gewoon door. Het is een 
heel boeiend proces en we zijn heel erg te-
vreden over de eerste 3,5 jaar. We leveren 
kwaliteit en komen afspraken na. Ook com-

municatie is belangrijk. Als iets niet kan, 
dan kan het niet.  We hebben korte lijnen 
waardoor steeds meer bedrijven graag met 
ons in zee gaan’’, besluit Doek.

Doek Installatietechniek is gevestigd aan 
de James Cookstraat 12B in Emmen. 
Telefoon: 0591-54 74 71. Zie ook  
www.doek-installatietechniek.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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HPB Gevelisolatie & Stukadoorsbedrijf
Voor duurzaam en stijlvol wonen!
HPB Gevelisolatie & Stukadoorsbedrijf kan je als geen ander helpen als je duurzaam en 
stijlvol wilt wonen. ‘’Met gevelisolatie geef je het huis een heel nieuwe look en boven-
dien kun je enorm besparen op energie’’, zegt Berend Berken Het familiebedrijf mag 
gerust uniek genoemd worden door de service die geboden wordt. ‘’Er zijn wel bedrij-
ven die dit werk ook aannemen, wij zijn echter de enige in het Noorden die gevelisola-
tie en gevelstucwerk als ‘Core business’ hebben. Of bedrijven nemen het werk aan en 
komen vervolgens bij ons terecht voor de uitvoering’’, vertelt Berend.

Heel veel voordelen
Het bedrijf ontstond in 2000 te Emmen. 
‘’Mijn vader (Harrie) is toen samen met 
mijn oom de zaak gestart. Inmiddels ben 
ik samen met mijn broer Wouter ook al 
heel wat jaren betrokken bij HPB. Na jaren 
in dienst te zijn geweest, zijn wij in 2019 
toegetreden en sinds 2022 runnen Wouter 
en ik samen de zaak. Pa is nog steeds volop 
betrokken en helpt ons harstikke graag. 
We maken graag gebruik van zijn kennis. Ik 
heb bedrijfseconomie gestudeerd terwijl 
mijn broer elektricien was. We zijn echter 
opgegroeid met gevelisolatie en dus was 
het helemaal niet zo’n grote stap’’, vertelt 
Berend. Gevelisolatie biedt hele veel voor-
delen en is toepasbaar bij zowel renovaties 
als bij nieuwbouw. ‘’De gevelisolatie wordt 
aan de buitenkant verlijmd en wordt zo dik-
ker. Deze vorm van isoleren is veel gemak-
kelijker toepasbaar en bovendien krijgt je 
huis meteen ook een nieuwe look. Het mes 
snijdt dus aan meerdere kanten.’’

Aantrekkelijke subsidies en regelingen
De reden om voor gevelisolatie te kiezen? 
‘’Je kunt op deze manier beter isoleren en 
hierdoor enorm besparen op de energie-
rekening. Ook kun je in aanmerking komen 
voor verschillende subsidies. Zo kun je tot 

2030 gebruik maken van de ISDE regeling. 
Hiermee kan je momenteel tot 38 euro 
per vierkante meter isolatie terugkrijgen. 
Daarbij kun je uitgaan dat een vrijstaand 
huis vaak tussen de 100 en 150 vierkante 
meter geveloppervlak telt. Reken dus maar 
uit hoeveel je kunt besparen’’, zegt Berken 
terecht, die merkt dat er steeds meer vraag 
komt naar gevelisolatie. ‘’Mond-tot-mond-
reclame doet veel, net als de zogenaamde 
‘voor en na’ foto’s. Het is goed te weten dat 
we in principe overal op kunnen verlijmen, 
dus op hout, steen en diverse bouwblok-
ken. Dat wat wij doen is niet de goedkoop-
ste manier van isoleren. Aan de andere kant 
is de energiebesparing enorm,
krijgt je huis een nieuwe look en heb je in 
de zomer een koel en in de winter een heel 
warm huis.’’

Kwaliteit staat voorop
Ondertussen werken er al twaalf mensen 
bij HPB Gevelisolatie & Stukadoorsbedrijf. 
‘’We constateren dat er ook vanuit de jeugd 
belangstelling is om in onze branche aan 
de slag te
gaan. Dat is een goede ontwikkeling en 
ook wel logisch. Je verricht zogenaamd 
zichtwerk. Je maakt een gevel mooier en 
je ziet het mooie resultaat van je werk. 

Ons werk is specialistisch en we willen de 
kwaliteit natuurlijk waarborgen. Dat staat 
bij ons altijd voorop. De mogelijkheden zijn 
heel erg groot. Mensen die geïnteresseerd 
zijn kunnen gewoon contact opnemen. Wij 
praten ze graag bij over de mogelijkheden 
die er zijn.’’

HPB Gevelisolatie & Stukadoorsbedrijf is 
gevestigd aan de Handelsweg 7B in 
Emmen. Telefoon: 06-12 53 17 75. 

Zie ook de website 
www.hpb-gevelisolatie.nl.
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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KlusWijs in Klazienaveen
"Met ons maatwerkplein maken we echt het verschil"
Laatst nog, kreeg Henk Hempen - samen met compagnon Marjan 
Jagt verantwoordelijk voor KlusWijs in Klazienaveen - een prachtig 
compliment. Een vertegenwoordiger die voor het eerst in de doe-het-
zelfzaak in Klazienaveen kwam, keek zijn ogen uit. ‘’Hij vond het een 
prachtige winkel. Zo opgeruimd, schoon en overzichtelijk’’, zei hij. 
‘’Dat is natuurlijk goed om te horen. We hebben ook gewoon een heel 
mooie zaak die steeds in ontwikkeling is met bovendien een enorm 
productaanbod. Verder maken we met ons maatwerkplein écht het 
verschil. Wij kunnen de klant volledig ontzorgen’’, zegt Hempen, een 
zeer ervaren rot in het vak. 

Rolluiken en screens op solar
Klazienaveen is ondertussen al 
weer heel lang gewend aan de 
kwaliteit en service van KlusWijs. 
Vader Derk Hempen is in 1968 
begonnen met een DHZ-winkel. 
Deze is in 1986 overgenomen 
door Henk en Marjan. In al die 
jaren is het bedrijf uitgegroeid tot 
een bouwmarkt met een afde-
ling zonwering, maatwerkkasten, 
raamdecoratie, horren en deuren.  
Hempen heeft altijd de meerwaar-
de van het leveren van maatwerk 
ingezien. 

‘’Je vindt op ons maatwerkplein 
van alles. Denk maar eens aan 
binnen- en buitenzonering bij-
voorbeeld. Nieuw is dat we ook 
rolluiken en screens op solar aan 
kunnen bieden. Ideaal, want je 
hebt dan niet meer te maken met 
losse kabels. We kunnen alles op 
maat maken en uiteraard, zoals 
we ook zelf inmeten en plaatsen. 
Steeds meer mensen laten zich 
door ons ontzorgen. Niet voor 

niets hebben we ondertussen al 
drie mensen in de buitendienst’’, 
vertelt Hempen tevreden.

Binnen- en buitendeuren
Als geen ander weet Hempen dat 
je je moet onderscheiden. ‘’Het 
gaat er om dat je meerwaarde 
biedt en dat doen wij door het 
leveren van maatwerk’’, zegt 
Hempen, die bij KlusWijs ook 
een mooi aanbod aan binnen- en 
buitendeuren heeft. ‘’Zeker zwarte 
deuren zijn momenteel erg in trek 
en uiteraard bieden wij die ook. 
Kom je bij ons in de winkel, dan 
kunnen we meteen een tekening 
maken en weet je direct wat iets 
je gaat kosten. Het is de service 
die de klant zoekt en die wij al 
jarenlang bieden.

Nog grotere showroom
KlusWijs blijft in beweging. 
‘’Momenteel wordt de showroom 
bijvoorbeeld nog eens 250 vier-
kante meter groter. En zo spelen 
we steeds in op ontwikkelingen 

in de markt. We leveren in alle 
opzichten kwaliteit. Inmeten 
bijvoorbeeld, doe ik vrijwel altijd 
zelf. Ik neem liever geen maten 
aan. Dit om zeker te weten dat we 
perfect maatwerk bieden’’, vertelt 
de ondernemer, die verder wijst 
op het aanbod horren bij KlusWijs 
in Klazienaveen en blij is met het 

het enorme aanbod van KlusWijs, 
met 38 vestigingen in Nederland 
een belangrijke speler in de we-
reld van de bouwmarkten. 

‘’We hebben hier heel erg veel. 
We kunnen het allemaal op een 
heel mooie en overzichtelijke ma-
nier presenteren in onze winkel 

met een oppervlak van in totaal 
2000 vierkante meter.’’

KlusWijs is gevestigd aan de 
Pollux 5 in Klazienaveen. 
Telefoon: 0591-31 23 02. 
Zie ook www.kluswijs.nl.
(RegioMagazine/Vincent Muskee)







Keeper Jannick Rolink van SC Erica wil heel snel 
terug naar de tweede klasse
SC Erica was zo mooi op dreef: eindelijk weer tweede klasse na jarenlang veel te laag te 
hebben gespeeld. Het seizoen verliep echter niet al te best, want de Ericanen keerden 
die klasse na de afgelopen competitie meteen de rug weer toe. Heel groot was het ver-
schil met de ploegen die zich wél handhaafden niet en dus is het best een beetje zuur. 
Jannick Rolink kijkt ontevreden terug op de voorbije voetbaljaargang en hoopt dat zijn 
team gauw weer mooie dingen kan laten zien.

Het kan eigenlijk al gauw beter dan vorig 
seizoen waarin volgens de sluitpost veel 
onrust bij de club, was. “Niet alleen bij 
het eerste elftal, maar ook bij het tweede. 
Uiteindelijk zijn we gedegradeerd dat zeker 
jammer is.” De 24-jarige stelt zich echter 
realistisch op en kijkt vooral vooruit. “Het 
biedt ook weer kansen voor de nieuwe 

selectie en gelukkig is de rust nu weer 
teruggekeerd bij de club. Samen moeten 
we eraan werken om er een sportief mooi 
seizoen van te maken.”

Waar het dan toe moet leiden is op dit mo-
ment lastig aan te geven voor de ervaren 
keeper die al van kinds af aan bij de club 

speelt. Tóch denkt hij dat een klassering 
bij de eerste vijf teams een mogelijkheid 
is. Mogelijk leidt dat tot het spelen van na-
competitie en daar is het de SC om te doen. 
Met een jonge selectie moet er echter 

vooral aan iets moois worden gebouwd en 
op de lange termijn zal blijken of SC Erica 
de tweede klasse aan zal kunnen. (RegioMa-
gazine Emmen / Gerry Grave)

Bowen Bowyer-Bower 
hoopt dat Bargeres nog 
hoger dan de vierde 
klasse kan
Bargeres zat er nadat het van het zondag- 
naar het zaterdagvoetbal was overgestapt 
al enkele seizoenen tegenaan: promotie 
naar de vierde klasse. Afgelopen seizoen is 
in die missie geslaagd, want het team werd 
kampioen in de vijfde klasse. De jonge 
doelman Bowen Bowyer-Bower is negen-
tien jaar en bleek een stabiele factor in het 
elftal. 

Dit seizoen hoopt hij met Bargeres mee te 
gaan doen in de vierde klasse. Het moet 
volgens hem zoveel inhouden als het berei-
ken van de nacompetitie en dan niet tegen 
degradatie, maar voor promotie. Gewaagd? 
Volgens de doelman niet, want hij vindt dat 
hij keeper is van een team dat heel veel 
kwaliteiten heeft en in het doel kan slagen. 
“Het zal niet vanzelf gaan, maar het is zeker 
haalbaar. We hebben een goed team met 
spelers die kunnen scoren, maar eigenlijk is 
elke linie wel goed”, zo gaf de voormalige 
doelman van vv Emmen-JO15-1 aan. 

Hij is blij dat Bargeres eindelijk de stap 
omhoog heeft kunnen maken. “We zaten er 
al twee keer dicht tegenaan en ik denk dat 
het feit dat we al heel lang samenspelen 
de doorslag heeft gegeven. Iedereen weet 
op deze manier wat ze van elkaar kunnen 
verwachten. Dat maakt ons een sterk team.” 
In de Emmer wijk Bargeres hebben ze 
dus een vierdeklasser en wie weet speelt 

die vierdeklasser al heel snel in de derde 
klasse. Mocht dat lukken dan kan er vrijwel 
altijd worden getraind, want in oktober a.s. 
is er de beschikking over een fonkelnieuw 
kunstgrasveld. Kortom, Bargeres staat op de 
kaart. (RegioMagazine Emmen / Gerry Grave)



Versterkt zaterdag-
team van SVBO wil 
omhoogkijken
Stabieler is er bijna niet: SVBO Zaterdag 
dat al ruim tien jaar achtereen in de vierde 
klasse speelt. Nooit zonder een topklas-
sering, maar wél altijd in de middenmoot 
of lage middenmoot eindigend en dus ben 
je als vereniging momenteel de langste 
abonnementhouder van dat niveau. Mooi, 
leuk en aardig, zo vindt ras-SVBO’er Tom 
Jeuring, maar een treetje hoger zou vol-
gens hem ook niet verkeerd zijn. 

Als het kan dan moet het nu gebeuren, 
want bij de selectie sloten maar liefst 
vier spelers van het hoogste team van de 
zondagtak aan. Maar niet alleen zij kwamen 
erbij. Jeuring: “Ook sloten er nog jongens 
van andere zaterdagteams en drie spelers 
vanuit onze JO19-1 aan.” En dus vindt hij 
dat het team in de top vijf moet kunnen 
eindigen. “Van hieruit kunnen we misschien 
stiekem meedoen om de plekken om te 
promoveren. Ook met een nieuwe, jonge 
trainer denk ik dat deze doelstelling haal-
baar moet zijn voor ons.”

Wie weet speelt de zaterdagtak van de 
club uit Emmen in 2025/26 dus wel in de 
derde klasse. Dat is ook het doel van de 
geel-zwarten, want het verschil tussen ‘de 
zondag’ en ‘de zaterdag’ moet zo klein mo-
gelijk worden gemaakt. “Zo kunnen jonge 
jongens wat gemakkelijker de overstap 
van ons team naar ons eerste elftal op de 
zondag maken. We zijn daarbij afhankelijk 
van de KNVB, want we mogen niet te dicht 

bij elkaar komen qua klassen.” Mocht men 
overigens niet in het doel slagen dan is er 
in ieder geval genoten van de vele derby’s 
in deze leuke klasse. “Daar zie ik echt naar 
uit.” (RegioMagazine Emmen / Gerry Grave)

Jordy Egberts zet in op 
handhaving voor SVBO 
Zondag
Sommige klassen zijn sterk, sommige 
ijzersterk. Voor SVBO Zondag geldt dat de 
competitie waarin men uitkomt, de Eerste 
Klasse G een ijzersterke is en eigenlijk 
nog meer dan dat: veel teams uit ‘Oost’, 
ervaren ploegen die al in de Hoofdklasse 
speelden en talentvolle teams uit Twente 
met erg veel voetballend vermogen. SVBO 
kan de borst dus natmaken en omdat de 
competitie zo zwaar is denkt middenvel-
der Jordy Egberts van de club uit Emmen 
dat het wel eens een zwaar jaar kan gaan 
worden.

Egberts is zelf een talentvol voetballer die 
zeven jaar in de jeugdopleiding van FC 
Emmen speelde, een jaar bij HHC Harden-
berg en vorig seizoen aansloot bij SVBO. Hij 
is er heerlijk op zijn plek. “Vorig jaar was 
ons doel ook handhaving en dat hebben 
we ruimschoots gehaald.” Het zat heel 
dicht bij elkaar en het had maar zo kunnen 
gebeuren dat SVBO had meegespeeld om 
een plaats in de Vierde Divisie. “Als we de 
laatste wedstrijd tegen PKC hadden gewon-
nen dan hadden we nacompetitie gehaald.” 
Ja, voetballen kunnen ze wel in de Emmer 
wijk Barger-Oosterveld: na een stroef begin 
speelde SVBO na de winter enkele topploe-
gen van de mat. 

Tóch is handhaving voor hem het primaire 
doel en ook het meest logisch. De twintig-
jarige vindt ook dat dit doel in de komende 
jaren moet worden nagestreefd. “Het 

niveau is gewoon heel hoog en ik denk dat 
dit dan het meest realistische doel is.” Als 
het aan hem ligt blijft hij nog vele jaren met 
veel plezier in het geel-zwart shirt spelen. 
(RegioMagazine Emmen / Gerry Grave)





Ervaren Tom Rengers blij dat CEC op de  
weg terug is
CEC uit Emmer-Compascuum was lang ge-
leden een echt voetbalbolwerk dat zelfs in 
de Hoofklasse speelde. Dan schrijven we de 
voetbaljaargang 1974/75, precies een halve 
eeuw geleden dus. CEC eindigde dat seizoen als 
vijfde achter kampioen Emmen: een geweldige 
prestatie. Dat niveau is lichtjaren verwijderd, 
maar CEC is na een frisse start in de kelder van 
de vijfde klasse op de weg terug een redelijk 
niveau in het zaterdagvoetbal te bereiken. 
Na de promotie van vorig seizoen is de vierde 
klasse in ieder geval bereikt. Tom Rengers is 
er al jaren bij en maakte lang deel uit van het 
zondagteam.

Rengers gaat gewoon door en is hard op weg 
‘Mister CEC’ te worden. ‘Helaas’ voor hem zijn 
daar meerdere van, want een bolwerk word je 
niet met clubhoppers. Vroeger was CEC van 
het dorp en voor het dorp en dat is nu ook zo 
volgens Rengers. Zo gaat de club de toekomst 
ook in met als doel een stabiele derdeklasser te 
worden. De kracht van het elftal is ook echt het 
feit dat het meer en meer een team is geworden. 
“Dat zie je zowel binnen als buiten het veld het-
geen een positieve sfeer oplevert. Je voelt aan 
alles dat de club weer in de lift zit.”

Rengers ergerde zich vorig seizoen nog wel eens 
aan het spelen van ‘de lange bal’ door menig 
team en is blij dat dat in de vierde klasse iets 
anders zal gaan. “Als doelstelling wil je altijd 
het hoogst haalbare en meedoen in de top. We 
hebben in ieder geval voor komend seizoen een 
prima selectie staan. Een echte doelstelling kun 
je pas na een aantal gespeelde wedstrijden uit-
spreken.” (RegioMagazine Emmen / Gerry Grave)



Patrick Luiten wil met 
Titan graag hogerop

Titan is na het kampioenschap in de vierde klasse in 2022 een stabiele derdeklasser 
geworden. Eigenlijk is dat ook het doel van de Nieuw-Weerdingers, maar als naar het 
verleden wordt gekeken dan zou een klasse hoger niet misstaan. Patrick Luiten zou 
niets liever willen en net als vader Ronnie op dat niveau mooie dingen laten zien.

Over het verleden gesproken: Ronnie Lui-
ten, bijna niet van de bal te krijgen en een 
man met een fluwelen techniek. Hij is al ja-
ren geen speler meer van het eerste, maar 
hield het daarin lang vol. Zoon Patrick is net 
als Ronnie een goede voetballer en speelt 
meestal als aanvallende middenvelder. 
Een echte Titaan ook achter wiens naam 
vermoedelijk nooit een andere clubnaam 
dan Titan zal komen te staan. Hij is er al een 
paar jaar bij en heeft daarin veel geleerd. 
Graag wil hij dit seizoen meedoen voor pro-
motie, iets dat in zijn ogen zeker mogelijk 
moet zijn. “We gaan natuurlijk niet voor 

een lagere plek dan vorig seizoen.” Dan 
kom je al gauw bij de betere ploegen, want 
de rood-witten eindigden als vierde. Luiten 
vindt het jammer de competitie-indeling is 
veranderd. “We zitten nu bij clubs uit een 
andere derde klasse van vorig seizoen in en 
van die ploegen weet ik niet veel.” 

Voor Titan moet het niet veel uitmaken, 
want na lang blessureleed is goalgetter 
Harm-Jan Moesker er weer bij. “Wie weet 
lukt het wél om nu de tweede klasse eens 
te bereiken. Dat zou echt geweldig zijn.” 
(RegioMagazine Emmen / Gerry Grave)

Justin Schimmel: 
“Klazienaveen moet 
niet te hoog van de 
toren blazen”

Klazienaveen deed na de fusie met Zwartemeer enkele jaren van zich spreken, speelde 
in de tweede klasse van het zaterdagvoetbal en leek de weg omhoog zelfs te kunnen 
inslaan. Die tijd lijkt echter heel ver weg, want degradatie naar de derde en afgelopen 
seizoen zelfs naar de vierde klasse bleek onafwendbaar. In het voetbalgekke dorp zijn 
ze er niet tevreden over en dat geldt ook voor Justin Schimmel, de 26-jarige verdediger 
van het team.

Schimmel is een winnaar en haat verliezen 
en dus baalt hij nog steeds van de degra-
datie. Hij weet echter dat er nu niets meer 
aan is te doen en hij zich met zijn team op 
de aanstaande competitie moet richten. 
De voorbereiding zit erop en het kan wat 
hem betreft niet snel genoeg beginnen. 
“Als ik naar vorig seizoen kijk dan ben ik 
echt ontevreden. We streden meerdere 
keren om promotie naar de tweede klasse 
en dan dit. We misten veel te veel kansen 
en ik denk dat dat de grootste reden van de 
degradatie was.”

Een grote aderlating is het vertrek van 
enkele belangrijke spelers: spelers die een 
doelpunt zouden kunnen maken en dat ook 
regelmatig deden. Desondanks gaat Schim-
mel, zoon van oud-handbalinternational 
Richard, voor een seizoen waarin men met 
een jonge selectie moet proberen zover 
mogelijk te komen. “We kijken wel waar het 
schip strandt. Alles wat we meepakken is 
mooi meegenomen, maar we moeten niet 
te hoog van de toren blazen. Wél moeten 
we de komende jaren zien terug te keren in 
de derde klasse.” (RegioMagazine Emmen / 
Gerry Grave)



Ervaren rot Resmon Roemahlewang 
gaat met Drenthina voor prachtig 
avontuur in sterke Eerste Klasse

Drenthina is de laatste jaren eigenlijk best goed bezig met als kers op de taart het kam-
pioenschap in de Zaterdag Tweede Klasse in het afgelopen seizoen. Onder leiding van 
de jonge, ambitieuze trainer Robert Oosting uit Stadskanaal loopt het als een trein en 
worden jonge spelers met enkele ervaren afgewisseld. Resmon Roemahlewang is zo’n 
speler met een schat aan ervaring. 

36 is hij inmiddels, de man die in het verle-
den zijn sporen bij Emmen en Hoogeveen 
verdiende. Bij Drenthina is hij linksback 
en was het het vorig seizoen alleen maar 
genieten voor hem. “Beter kon niet na-
tuurlijk. De reden van dat goede jaar? Ik 
denk de perfecte mix tussen jong en oud.” 
Roemahlewang plakt er nog gewoon een 
jaartje aan vast, want wil dit avontuur voor 
geen Drents goud missen. Een makkie zal 
het niet gaan worden in die heel sterke 
competitie met veel ploegen uit ‘Oost’. Ge-
louterde ploegen ook. Roemahlewang kent 
gelukkig de fijne kneepjes van het spelen 
op (nóg) hoger niveau. “Het is een heel 

pittige klasse, maar we gaan proberen erin 
te blijven. Voor de komende jaren geldt 
dat we een stabiele ploeg op dit niveau 
kunnen worden, maar mijn gevoel zegt dat 
de tweede klasse voor Drenthina een mooi 
niveau is om ook jeugd in te passen en te 
laten wennen aan het seniorenvoetbal.”

De Emmenaar heeft ook als doel ervoor te 
zorgen om zo min mogelijk tegengoals te 
doen laten ontstaan. Een ergernis om voor 
Drenthina 1 te spelen is het dus in geen 
geval. “Het voelt hier aan als een tweede 
thuis en dus heb ik het hier uitstekend naar 
mijn zin.” (RegioMagazine / Gerry Grave)

NWVV wil na slecht seizoen de weg omhoog  
inslaan
Meestal is het zo dat na een degradatie van NWVV van de vierde naar de vijfde klasse 
in het zaterdagvoetbal een goed seizoen volgt en de Nieuw-Weerdingers om de prijzen 
meedoen. Tijdens de voorbije competitie was dat absoluut niet het geval, want het 
team van trainer Johan Hollen eindigde voorlaatste en dat is niet des NWVV’s. Milan 
Duursma die als echte ‘Weerdingermondje’ altijd bij de club speelde wil heel graag met 
zijn club eens een stabiele vierdeklasser worden.

Of dat op dit moment realistisch is? 
Duursma weet dat het team er beter op 
is geworden dan vorig seizoen en wat dat 
betreft zou men dus de onderste regionen 
heel snel moeten kunnen verlaten. “We 
hebben een aantal nieuwe en oud-spelers 
erbij gekregen dus ik vind dat we als doel 
hebben dat we voor promotie moeten gaan. 
Hoe maakt niet uit: via het kampioenschap 

of de nacompetitie.” Duursma woont inmid-
dels in Ter Apel en speelde vorig seizoen 
voor de afwisseling als spits in het team. 
Best apart eigenlijk, want hij is een pure 
verdediger. Tóch maakte hij tien goals waar 
hij best tevreden over is. 

Duursma gaat zijn achtste seizoen in bij 
NWVV en wil graag af van het ‘heen-en-

weer-gedoe’ dat dan weer vijfde en dan 
weer vierde klasse spelen. “Ik denk echt dat 
het tijd wordt om een stabiele vierdeklas-
ser te worden. Dat is beter dan steeds dat 

heen en weer geschommel. Ik heb daar wel 
vertrouwen in.” (RegioMagazine Emmen / 
Gerry Grave)



Sebastian Kroezen blij met goede balans bij 
SC Angelslo
Het voetbalbolwerk van weleer, SC Angelslo, dat furore maakte op het hoogste ama-
teurniveau op zaterdag is niet meer het team van toen, want speelt inmiddels op het 
laagste amateurniveau in de vijfde klasse. Te laag, vindt Sebastian Kroezen, midden-
velder van het eerste elftal van de club uit Emmen. Hij wil dan ook graag met het team 
omhoog. Dit seizoen moet daar al een begin mee worden gemaakt om dan over enige 
tijd derdeklasser te kunnen zijn.

De 28-jarige komt nu voor het derde sei-
zoen op rij voor SC Angelslo uit en speelde 
al bij meerdere clubs in de regio: de jeugd 
van SC Erica en Emmen en later bij Zwar-
temeer, DZOH en SC Erica nadat hij ook 
al in een eerder stadium bij SC Angelslo 
speelde. Hij kijkt met ongenoegen op het 
afgelopen seizoen terug. “Er zat veel meer 
in onze spelersgroep dan wij hebben laten 

zien. Onnodig werden veel wedstrijden 
verloren, er waren onnodige tegengoals en 
we wisten kansen die er normaal gesproken 
wél in zouden gaan niet af te maken.” En 
dus moet het roer om. Met elkaar gaan ze 
er alles aan doen om promotie te bewerk-
stelligen. “We zijn de voorbereiding voor 
het nieuwe seizoen goed gestart en heb-
ben veel kwaliteit in de groep. Er is vooral 

een goede balans tussen jonge en ervaren 
spelers. Daarom denk ik dat het zeker 
haalbaar is dat wij ons doel, promoveren, 
gaan halen.” Over enige tijd moet het dan 
de bedoeling zijn nóg een treetje hoger te 

spelen, namelijk in de derde klasse. Kroe-
zen denkt dat het kan. “We beschikken over 
goede jeugdelftallen. Over een aantal jaren 
moet de club hier de vruchten van pluk-
ken.” (RegioMagazine Emmen / Gerry Grave)

Roy Sibon wil met DVC’59 naar minimaal de 
vierde klasse terug
DVC’59 speelde enkele jaren geleden nog in de derde klasse van het zondagvoetbal, 
maar is inmiddels afgezakt naar de vijfde klasse: niet des DVC’59 en dus wil men heel 
snel promoveren. Roy Sibon komt ‘van Dordt’ en is na een jaartje bij FC Klazienaveen te 
hebben gespeeld terug op Sportpark Bloemendaal. 

Sibon denkt niet anders dan de anderen 
binnen de club en wil ook eigenlijk meteen 
promoveren. Hoe maakt hem niet zoveel 
uit. “We moeten dit seizoen proberen mee 
te doen voor de titel en hopelijk is dit 
haalbaar. Eerlijk gezegd denk ik van wel.” 
De middenvelder die in de jeugd nog een 
seizoen bij FC Emmen speelde heeft veel 
ervaring en kan op die manier de jongere 
spelers binnen het team mogelijk aanstu-
ren in de hoop dat ze beter worden en 
vooral het team beter gaat presteren. Het 
moet ertoe leiden dat men terugkeert in 
de vierde klasse al wil Sibon ook nóg wel 
een treetje hoger spelen. “Ik vind dat we 
als doel moeten hebben dat we in ieder 

geval in de vierde klasse moeten spelen. 
Daar horen we te voetballen, maar ik hoop 
dat we de derde klasse zelfs halen. Of dat 
lukt? We gaan het zien. DVC gaat er in ieder 
geval een mooi jaar van maken.”

De competitie waarin DVC’59 speelt 
bestaat uit ‘maar’ twaalf clubs uit het 
naastgelegen Borger-Odoorn, Aa en Hunze, 
Coevorden en zelfs Westerwolde en 
Midden-Groningen. Veel clubs zijn Sibon 
bekend en de ontmoetingen met Weite-
veense Boys kunnen wel eens heel belang-
rijke worden, want de roden zijn net als de 
club uit Nieuw-Dordrecht titelkandidaat. 
(RegioMagazine Emmen / Gerry Grave)



Andrej Alilovic wil met EHS’85 voor lijfsbehoud gaan
EHS’85 is aan een indrukwekkende opmars bezig. De formatie uit de Em-
mer wijk Emmerschans speelde twee seizoenen geleden nog in de vierde 
klasse, maar door twee promoties op rij is de club erin geslaagd de tweede 
klasse te bereiken: een grandioze prestatie van de club die tien jaar gele-
den nog in de kelder van het amateurvoetbal speelde. Andrej Alilovic is 
nog maar 22 jaar, maar maakt al vijf jaar deel uit van het eerste elftal van 
de club die in 1985 werd opgericht en de opvolger is van Emmerschans 
dat ervoor bijna dertig jaar bestond.

Alilovic is een behendige aanvaller die 
regelmatig een doelpunt maakt. Dat doet 
hij samen met onder meer Patrick Eberhard, 
een spits met ervaring en Henk Teuben die 
vorig jaar 26 goals maakte. Zes maar dan 
Alilovic en zo is meteen het succes van de 
club verklaard. Buiten dit is er een sterk 
middenveld en een prima verdediging. Dat 
men als tweede achter Peize eindigde is 
geen schande, want dat is een gelouterd 
team met veel voetballers die in de tweede 
klasse speelden. EHS’85 mag het nu dus 
ook op dit niveau laten zien.  Alilovic heeft 
er zin in: “Dit hadden we nooit verwacht, 
maar we lieten zien dat we de derde klasse 

gemakkelijk aan konden. De 
tweede klasse is wél even 
een ander niveau, maar het 
wordt een leuke uitdaging 
met veel mooie potjes. Ik 
denk dat ons team zeker kwa-
liteiten heeft en we gaan dan 
ook volop voor handhaving.” 
Het zou een geweldige pres-
tatie zijn en of EHS’85 het op 
dat niveau kan volhouden? 
“Ik weet het niet. We richten 
ons eerst op komend sei-
zoen.” (RegioMagazine Emmen 
/ Gerry Grave)

Klazienavener Bert Tenfelde nieuwe trainer van 
Schoonebeek

Schoonebeek leek goed op weg in de zondag derde klasse, maar degradeerde vorig 
seizoen naar de vierde klasse en hoopt snel weer terug te keren. Het team uit Nieuw-
Schoonebeek gaat dat met een nieuwe trainer proberen: Bert Tenfelde; Jorden Abel 
nam na zes seizoenen afscheid. enfelde is al geruime tijd (jeugd)trainer/coach en begon 
daarmee bij FC Klazienaveen.

De inwoner van Klazienaveen heeft zin in 
het nieuwe avontuur en wil meteen mee-
doen om de prijzen. “De eerste stappen 
die we hebben gezet zijn hoopvol, maar er 
is nog een lange weg te gaan. Het imple-
menteren van een nieuwe speelwijze kost 
namelijk tijd en zal doorgaans met pieken 
en dalen gaan.” De 45-jarige oefenmeester 
is liefhebber van aanvallend voetbal en wil 
op die manier proberen in het gesteld doel 
te slagen. “Aanvallend voetbal met een 
gedegen opbouw van achteruit is wat ik 
ambieer. Iedereen heeft een bijdrage in het 
aanvallen, verdedigen en omschakelen. Met 
andere woorden: aanvallen, verdedigen en 
omschakelen doe je met het hele team.”

Of het straks zal leiden tot het succes dat 
wordt beoogd zal de tijd leren. Tenfelde is 
gedreven genoeg en is blij dat hij deze kans 
heeft gekregen. ‘Ik haal veel plezier uit het 
ontwikkelen van spelers en de speelwijze 
van het team. Spelers individueel aandacht 
geven met oog voor het groepsproces om 
zodoende één team te smeden is zeker 
belangrijk. En bovenal ben ik gewoon gek 
van het spelletje. We rekenen op de sup-
port en medewerking van iedereen die vv 
Schoonebeek een warm hart toedraagt. Dat 
zullen we nodig hebben om er een memo-
rabel seizoen van te maken.” (RegioMaga-
zine Emmen / Gerry Grave)

David de Kroon hoopt elk jaar op verversing voor 
Erica’86
Erica’86 is er niet meer bij als het gaat om het spelen in de standaardklas-
sen van het amateurvoetbal en dat is voor de club ook niet zo interessant 
meer. Het voornaamste is namelijk dat men kan blijven bestaan en daarin 
slaagt men nog altijd met een zaterdagteam voor heren en ook zijn er 
damesteams actief. David de Kroon is speler van het team dat in de reserve 
zesde klasse uitkomt.

In plaats van naar NKVV 1, SETA 1 of SC 
Angelslo 1 geldt voor de Ericanen ballen 
tegen het derde van CEC, CSVC 4 en onder 
meer Dalen 2. Heel erg vindt De Kroon dat 
niet, want hij geniet altijd van het spelletje. 
“Ik ben inmiddels al vijftig jaar en speelde 
ongeveer zevenhonderd wedstrijden in het 
eerste.” Het gaat nu allemaal in iets trager 
tempo, maar het mag de pret niet drukken. 
Niet voor alles overigens. “Nee, het bier 
drinken gaat nog altijd even snel”, lacht de 
speler die als verdedigende middenvelder 
en soms rechtshalf speelt.

Op het vorig seizoen kijkt de speler die 
sinds de oprichting in 1986 lid is niet met 
al te veel plezier terug, omdat het niet liep 
zoals hij wilde. De reden kent hij echter 
wel. “Na de winterstop kwam de klad erin 

omdat er blessures kwamen 
en sommige spelers met ver-
bouwingen zaten.” Dit seizoen 
moet het beter gaan en dat 
kan volgens De Kroon ook al is 
het lastig om aan te geven hoe 
hoog zijn team kan eindigen. 

“Er worden veel vrienden-
ploegen opgericht die sterk 
afhankelijk zijn van hun beste 
spelers en de vrijdagavond.” 
Wat betreft de verwachtingen 
van de club hoopt hij dat er 
elk jaar enkele spelers bij 
komen zodat de club Erica’86 
kan blijven bestaan. (RegioMa-
gazine Emmen / Gerry Grave)





Zandpol kampioen? Niet ondenkbeeldig vindt  
Robert Knuppe
Het zou zomaar kunnen dat Zandpol aan het eind van het komend seizoen de cham-
pagneflessen kan ontkurken. Niet in de vijfde klasse waarin het eerste elftal van de 
vereniging jarenlang uitkwam, maar in de reserve vijfde klasse. Onder het mom ‘een 
kampioenschap is een kampioenschap’ gaan ze met zijn allen voor dat ene doel, want 
ze geloven er wél in al moet het nog wel even gebeuren. Voor Robert Knuppe, speler 
van het elftal, zou het geweldig zijn; hij wordt tijdens het seizoen veertig en het zou 
dus een heel mooi cadeau zijn.

De inwoner van Schoonebeek blijft echter 
vooral voorzichtig en zal nooit zeggen 
dat het lukt, maar dat het kan is zeker zijn 
mening. Hij is er al jaren bij, twintig jaar om 
precies te zijn en is spits van Zandpol 1. Hij 
moet de ballen er dus inschieten en doet 
dat ook met grote regelmaat. Als het aan 
hem ligt ook straks weer. “We moeten met 
zijn allen wél fit blijven als we kampioen 

willen worden. Dat is vaak de vraag, maar 
de kwaliteiten zijn er wel.” Vorig seizoen 
kon het iets beter wat hem betreft en dus 
moet het nu maar gebeuren. “Qua eind-
stand was ik niet tevreden, maar wél met 
wat we hebben bereikt.’

Een ‘dunne’ selectie is echter wat geldt 
voor de blauw-witten en dat kan straks de 

doodsteek zijn. Knuppe hoopt dus dat meer 
en meer spelers zich melden zodat Zandpol 
1 kan blijven bestaan. “We verwelkomen 

jullie graag bij Zandpol.” (RegioMagazine 
Emmen / Gerry Grave)

Mike Berens van Zwartemeerse Boys is blij dat hij 
weer kan voetballen
In Zwartemeer kan het verkeren: het ene jaar top, het andere jaar duidelijk minder 
goed. Vorig seizoen gold het laatste na een topjaar in de vierde klasse waarin het team 
als tweede eindigde. Heel even lonkte de derde klasse weer, het niveau waarop men 
jarenlang acteerde, maar het liep dus anders. Gelukkig voor de groenen wist men vorig 
jaar het vege lijf dan wel te redden, maar hield het niet over.

Mike Berens is een kind van Zwartemeerse 
Boys en speelde dan ook nooit elders. Hij 
is blij dat hij weer mag en kan voetballen, 
want tijdens het Protos Weering Zaalvoet-
baltoernooi in 2002 scheurden zijn kruis-
banden en was hij lange tijd uit de running. 
Dusdanig lang dat hij maar drie wedstrijden 
van de vorige voetbaljaargang kon spelen. 
“Gelukkig kon ik weer spelen en was ik blij 
mijn aandeel nog te hebben gehad. Het 
seizoen verliep niet al te best, maar we 
handhaafden ons en dat was lastig genoeg 
in een heel sterke klasse.”

In 2024/25 moet het vooral beter, maar 
ook dat zal volgens Berens, die aanvallende 
middenvelder is, nog knap lastig worden. 
“We moeten vooral realistisch blijven. Als 
we het linkerrijtje halen is dat al mooi en 
dan zien we dan wel.” De selectie van de 
Boys is erg jong en er zit nog volop rek 
in en dus hoopt Berens met dit team ooit 
weer de stap omhoog te kunnen maken. 
Momenteel is dat echter onrealistisch en 
geldt heel hard werken in de vierde klasse. 
(RegioMagazine Emmen / Gerry Grave)



DZOH moet wat Joël Zweerink betreft stabieler 
worden
Het Emmer DZOH deed het vorig seizoen als debutant in de nieuwe eerste 
klasse helemaal niet onaardig door daarin keurig in de middenmoot te ein-
digen. Volgens echte clubmensen zat er nog wel meer in en Joël Zweerink, 
de ‘tien’ van het team is die mening ook toegedaan. Hij heeft het echter naar 
zijn zin bij de club en kijkt uit naar een mooi seizoen in een bijzonder sterke 
klasse. 

Omdat er veel teams uit Twente komen is 
het voor Zweerink niet eenvoudig om aan 
te kunnen geven wat hij er nu echt van ver-
wacht. Uitgaande van de kracht van DZOH 
in 2023/24 denkt hij dat er wel iets moge-
lijk is. “In de weekendcompetitie hebben 
we ons goed laten gelden. We waren zeker 
gelijk of beter dan alle ploegen, maar moe-
ten nu wat stabieler worden. Dit seizoen is 
moeilijk inschatten, want we zijn ingedeeld 
in ‘competitie Oost’ met allemaal ploegen 
die ik niet ken. Ik verwacht wél dat we niet 
bij de onderste helft van de ranglijst gaan 
eindigen.”

In feite spreekt de 24-jarige inwoner van 
Emmen uit dat DZOH middenmoter moet 

kunnen zijn en het doel is ook 
jarenlang op dit niveau te kun-
nen blijven spelen. “We willen 
een stabiele eersteklasser wor-
den. Ik ben ook van mening dat 
we met DZOH iets leuks kunnen 
neerzetten en dat de mensen 
blijven komen om te kijken.” 
Twee van de mogelijk leuke 
wedstrijden dit seizoen zijn de 
ontmoetingen met stadgenoot 
Drenthina dat promoveerde. 
Voor Zweerink zullen het 
speciale duels zijn omdat hij er 
jarenlang speelde. (RegioMaga-
zine Emmen / Gerry Grave)

Patrick Kuhl: “Twedo moet een stabiele  
tweedeklasser kunnen worden”

Het spook dat voor Twedo uit Nieuw-Amsterdam/Veenoord derde klasse heet leek 
maar nooit te kunnen worden verlaten, maar ineens was daar het seizoen 2022/23, het 
bizarre seizoen waarin niet SC Erica, maar Twedo de titel voor zich opeiste. En dus werd 
eindelijk ‘die vervelende derde klasse verlaten’. Als het aan Patrick Kuhl ligt komt zijn 
team nooit meer op dat niveau uit, want daarvoor is het spelen in de tweede klasse veel 
te leuk.

De 25-jarige Veenoorder woont zo’n beetje 
op het sportpark, want al 21 jaar is hij er 
lid en trapte hij er dus menig balletje. Dat 
doet hij de laatste jaren als verdedigende 
middenvelder in het team van de nieuwe 
trainer, Jan Wielink, die van het Coevorder 
Germanicus afkomstig is. Als debutant 
sloeg Twedo totaal geen gek figuur in de 
tweede klasse. Wat heet: met plek zeven 
konden de spelers thuiskomen. Een prach-
tig rapport en dus tevredenheid troef. Kuhl 
is dat ook: “We zijn gepromoveerd en hand-
haafden ons. Dat is gewoon goed.”

Dat doel geldt nu wederom voor Kuhl die 
heel voorzichtig vooruitkijkt. “We moe-
ten dit seizoen proberen dat we in deze 
klasse blijven. Voor de komende seizoenen 
moeten we zorgen dat we een stabiele 
tweedeklasser worden en dan kunnen 
we verder omhoogkijken.” Aan de kwa-
liteit van de selectie zal het niet liggen, 
want veel ras-Twedo’ers, een aanval met 
scorende mensen, een solide middenveld 
en een verdediging die niet bang is. Met 
de ervaren trainer Wielink moet het goed 
kunnen komen. (RegioMagazine Emmen / 
Gerry Grave)

Reve Peters wil ‘natuurlijk’ kampioen worden 
met SVBC
In Barger-Compascuum zitten ze er al enkele jaren heel dichtbij: het weer 
bereiken van de vierde klasse in het zondagvoetbal. Twee keer tweede 
en één keer derde zijn de drie meest recente eindklasseringen en nóg 
was het niet genoeg. De jonge Reve Peters (19) speelt vanaf zijn vierde 
bij de club in het oranje en zwart en heeft al tijden dat ene woord dat met 
een ‘k’ begint in zijn hoofd.

De ‘k’ van kampioen en in dezelfde adem 
denkt hij aan de ‘p’ van promotie. Het 
is geen kwestie van alleen hopen, maar 
vooral van moeten. “Het was vorig seizoen 
wel even balen dat we weer niet zijn gepro-
moveerd. We zaten er weer heel dicht bij 
en daarom gaan we er gewoon weer voor, 
want het moet ooit eens lukken.” Hoe SVBC 
het zal gaan doen is de vraag, maar het 
liefst met een kampioenschap als het aan 
Peters ligt. “Ons doel is natuurlijk kampioen 
worden, maar mocht dat niet lukken willen 
we sowieso promotie behalen.” De rechts-
buiten realiseert zich echter dat het geen 
eenvoudige klus zal worden. “De competi-
tie-indeling lijkt behoorlijk zwaar, dus het 
zal niet makkelijk gaan denk ik.”

Peters ziet het al voor zich: 
lekker voetballen in de 
vierde klasse met iets beter 
voetbal en minder fouten. 
Mocht het echt niet lukken 
dan is het ook geen wereld-
ramp, want gezelligheid is 
troef bij de club en dat zal 
altijd zo blijven. “Voor de 
club is dat het allerbelang-
rijkst. Dat maakt ons ook 
zo’n mooie vereniging. Tóch 
zet ik alles op alles om ons 
team naar de vierde klasse 
te helpen.” (RegioMagazine 
Emmen / Gerry Grave)



Johan Hollen uit Emmer-Compascuum mogelijk 
bezig aan laatste klus met Emmen
Johan Hollen zit dit jaar 25 jaar in het trainersvak en heeft 
dus wat te vieren. De altijd nuchtere Hollen, inwoner van 
Emmer-Compascuum, blijft liever gewoon doen en zich 
richten op het trainerschap. Dat doet hij dit jaar bij Em-
men, de club die in de vijfde klasse in het zaterdagvoetbal 
zal gaan spelen: een nieuwe start nadat met prestatie-
voetbal op zondag werd gestopt. 

Hollen is een bekende naam in de regio en ook is bekend 
dat hij de laatste jaren trainer is van twee clubs. Zo is hij 
dit jaar ook weer hoofdtrainer van De Treffer’16 uit 2e 
Exloërmond dat ook in de vijfde klasse speelt, maar dan op 
zondag. Hollen is een voetbaldier en heeft er zin in. “Ooit 
begon ik bij Sleen nadat ik stopte als voetballer en heb het 
geluk gehad dat ik vele mooie clubs heb mogen trainen.”

Emmen heeft de beschikking over jonge en wat ervaren, 
kwalitatief goede spelers en Hollen heeft daarom meteen 
een mooi doel voor ogen. “Wij willen proberen om voor 
promotie te spelen om zo snel mogelijk te weg om hoog te 
vinden. Ik heb een driejarig contract getekend en in die pe-
riode willen we stappen omhoog maken.” Het vertrouwen 
in de oefenmeester is er dus wel degelijk en hij wil graag in 
stijl afscheid nemen. “Het kan best dat dit mijn laatste klus 
wordt, maar dat gaan we zien. Ik ben in ieder geval blij dat 
Emmen dat volgend jaar het honderdjarig bestaan viert mij 
deze kans heeft gegeven. Hopelijk kunnen we deze mijlpaal 
met een prijs opluisteren.” (RegioMagazine Emmen / Gerry 
Grave)

Ervaren keeper Wim Kok wil met WKE’16 weer 
naar de eerste klasse
WKE’16 was heel even terug op het ten minste 
beoogd niveau: de eerste klasse. Na een heel 
aardig seizoen lukte het de Emmenaren echter 
niet het vege lijf te redden. Veel scheelde het 
niet, want pas op het laatst van de competitie 
volgde de knock-out. De ervaren keeper Wim 
Kok (33) vond het seizoen niet heel slecht, maar 
er zat wél meer in en hij hoopt dit met zijn ploeg 
de komende jaren te laten zien.

Kok begon als actief voetballer bij Drenthina in 
zijn woonplaats en ging daarna naar ‘het kamp’ in 
Emmen waar men toen nog onder de naam WKE 
speelde. Daarna speelde hij twee jaar bij TEVV 
in 2e Exloërmond dat negen jaar geleden in de 
eerste klasse uitkwam. Na het faillissement van 
WKE maakte de club een doorstart als WKE’16 
en volgden snel vier promoties, maar dus ook 
die ene degradatie. “Vier keer promoveren was 
natuurlijk prachtig, maar minder mooi was de 
degradatie van vorig seizoen. Tegen een aantal 
teams konden we voetballend goed mee en wa-
ren we niet kansloos.”

In het nieuwe seizoen moet WKE’16 dat wederom 
met veel ‘jongens van het kamp’ in staat zijn mee 
te kunnen doen. Kok: “De top drie moet haalbaar 
zijn, maar we moeten er dan wél voor zorgen dat 
we de kansen beter benutten en minder goals te-
gen krijgen. Op den duur moet dat leiden tot het 
spelen in de middenmoot van de eerste klasse.” 
(RegioMagazine Emmen / Gerry Grave)



Stan Sibon (SVV’04) hoopt op veel toeschouwers 
op ‘een van de mooiste en gezelligste 
accommodaties van Zuid Oost Drenthe’
SVV’04 moest vorig seizoen alle zeilen bijzetten 
om zich te handhaven in de derde klasse in het 
zondagvoetbal. Het lukte en dat is de club eigenlijk 
ook aan zijn stand verplicht. De Schoonebeekse fu-
sieclub is namelijk vaste klant op dit niveau en het 
zou een beetje vreemd zijn als men er niet meer 
bij is. Stan Sibon is een kind van de club en al zes 
jaar actief speler in het eerste. Hij heeft zin in een 
seizoen vol gezelligheid en goede prestaties. 

Sibon kijkt op een zwaar seizoen terug en is blij dat 
zijn team ‘erin bleef’. Door de versterkte degradatie-
regeling was SVV’04 veroordeeld tot het spelen van 
nacompetitie tegen degradatie. “Normaal gesproken 
zou een negende plaats betekenen dat wij ons al-
lang veilig hadden gespeeld. Het was echt lastig en 
het seizoen duurde vooral lang. De wedstrijd tegen 
Mildam werd door ons namelijk pas in de 90ste 
minuut beslist. Gelukkig hebben we het gered.”
 
Komend seizoen zet Sibon in op wederom handha-
ving. Volgens hem is dat een realistisch doel, want 
het niveau van de klasse waarin de Schoonebekers 
uitkomen is niet misselijk. “Er stromen drie sterke 
ploegen vanuit de tweede naar de derde klasse. De 
competitie krijgt daarom ook een boost aangezien 
vanuit de vierde klasse geen enkel team instroomt. 
Als er zoveel uitgaan als vorig jaar zal dit nog een 
mooie uitdaging worden. Met de huidige selectie 
denk ik dat het zeker haalbaar is om volgend jaar in 
de derde klasse actief te blijven.” 
(RegioMagazine Emmen / Gerry Grave)

Stefan Janssen trots op het ‘kleine clubje’ VEV dat 
moet blijven bestaan

VEV (Vlug en Vaardig) uit Klazienaveen-Noord is al enkele jaren niet meer actief in de 
standaard-klassen van het amateurvoetbal, maar gevoetbald wordt er nog altijd en daar 
zijn ze met elkaar behoorlijk trots op. Stefan Janssen uit Klazienaveen is speler van VEV 
2 dat zijn wedstrijdjes op zaterdag speelt.

Janssen kan zich dit seizoen opmaken voor 
leuke duels tegen onder meer SVBO 2, CEC 
4, Drenthina 4 en onder meer vv Emmen 
2. Veel leuke derby’s dus net als vroeger 
toen het nog wel eens spookte op het knus 
sportparkje. Als het aan Janssen ligt komen 
de tegenstanders ook nu met angst en be-
ven naar Klazienaveen-Noord en gaat zijn 
team bij de beste drie teams in de Reserve 
6e Klasse 13 eindigen. 

Met zijn 37 jaar is Stefan Janssen niet meer 
zo snel als vroeger en heeft zijn geliefde 
rechtsbuitenpositie dus verruild voor een 
plek achterin. “Ik speel laatste man nadat 
ik van een kruisbandreconstructie ben 
hersteld en dat gaat prima”, sprak de man 
die in de jeugd van HOC en Zwartemeer 

speelde. Als senior speelde hij in 2005 al 
voor VEV en deed dat tot 2009. Tien jaar 
later sloot hij er weer aan nadat hij een 
aantal jaren actief is geweest als scheids-
rechter voor de KNVB, maar hij miste het 
voetballen en is weer teruggegaan naar zijn 
club VEV.

Het doel is zeker nog te blijven voetbal-
len en dan het liefst een klasse hoger. Of 
voetballen in de vijfde klasse ooit weer 
mogelijk is? “Dat is gewoon lastig. Gelukkig 
hebben we er weer nieuwe spelers bij ge-
kregen dat inhoudt dat die weer op elkaar 
moeten worden ingespeeld. “Mogelijk komt 
er ooit een tweede team bij. Dat zou echt 
geweldig zijn.” (RegioMagazine Emmen / 
Gerry Grave)

Clubman Willem Pagters: “Roswinkel moet steeds 
een stapje vooruit”
Wie de naam Pagters hoort of leest, denkt mogelijk meteen ‘die moet uit Roswinkel 
komen’, want een echte Roswinkeler naam en jarenlang was de familie actief in onder-
nemersland. Vroeger met een supermarkt en jarenlang met de dorpskroeg. Willem Pag-
ters is ook een man die jarenlang bij dezelfde club blijft en er mogelijk nooit vandaan 
gaat. 

Pagters is 25 en voetbalt al twintig jaar bij 
de groenhemden. Hij kan zich geen andere 
vereniging voorstellen. “Dit is echt mijn 
club, want ik ben hier opgegroeid en werd 

al gauw lid van de voetbalvereniging. Ik 
woon nu dan wel in Ter Apel, maar blijf hier 
gewoon voetballen.” Hij doet dat als laatste 
man en kijkt met ongenoegen terug op het 

vorig seizoen in de Zondag Vijfde Klasse. 
“We hebben veel te veel punten laten lig-
gen op momenten dat dat totaal niet nodig 
was. Ik had zelf als doel in de middenmoot 
te eindigen, maar dat is niet gelukt.” 

Dit seizoen gaat hij voor hetzelfde doel en 
met de jonge ploeg die de Roswinkelers 
hebben zijn daartoe zeker mogelijkheden 
als het aan Pagters ligt. Twaalf ploegen 
vechten straks om de titel en om niet 

als laatste te eindigen. Een aantal mooie 
derby’s staat op het programma en op zich 
is het een interessante competitie. “Ik heb 
zin om weer te beginnen en ben ervan 
overtuigd dat we nog mooie dingen kun-
nen laten zien.” De komende jaren moet 
dat leiden tot steeds een stapje vooruit. 
“Nu nog wat stabieler worden en het komt 
helemaal goed.” (RegioMagazine Emmen / 
Gerry Grave)



Roudy Steffens koestert ‘geweldige fans’ van 
Weiteveense Boys
Weiteveense Boys staat bekend om zijn 
geweldige supporters die er altijd weer zijn: 
wind of regen, het maakt hen niet uit, want 
‘hun Boys’ moeten ze zien. Roudy Steffens, de 
28-jarige aanvaller van het vlaggenschip vindt 
dat geweldig en wil hen dan ook hartelijk 
danken voor altijd die geweldige steun. Ook 
het afgelopen seizoen waren ze veelvuldig 
aanwezig. Veel te juichen hadden ze dan wel 
niet, want na het kampioenschap van de Wei-
teveners in 2023, viel het doek een jaar later. 
Tóch bleven ze steeds komen.

Voor een speler van het type Steffens die het 
moet hebben van het passeren van een man-
netje of een puntgave voorzet is het geweldig 
dat het publiek zo meeleeft. “Ik hoop op een 
mooi seizoen en ik hoop net als mijn medespe-
lers dat ze ons ook dit seizoen weer massaal 
komen aanmoedigen en dan zowel bij thuis- als 
uitwedstrijden zoals ze elk seizoen doen. Ik 
geniet er al jaren van. Komend seizoen is mijn 
tiende in het eerste elftal.

Dat moet dan in de kelder van het amateur-
voetbal. Steffens betreurt het dat het niet is 
gelukt het klassenbehoud te realiseren. “Dat 
had niet gemogen; de aangepaste degrada-
tieregeling van de KNVB voor de seizoenen 
2022/2023 en 2023/2024 heeft ons extra 
benadeeld. Gezien het aantal behaalde punten 
hadden we niet mogen degraderen. Deson-
danks moeten we naar onszelf kijken.” Komend 
seizoen moet zijn team wat hem betreft in staat 
zijn een gooi te doen naar de titel en de jaren 
erop proberen vaste klant in de vierde klasse te 
worden. (RegioMagazine Emmen / Gerry Grave)

Weerdinge weer vierdeklasser: te laag niveau  
volgens Sven Middel
Het derdeklasserschap duurde een paar 
jaar voor Weerdinge, maar aan een periode 
van zeven seizoenen is echter een einde 
gekomen. Al enkele jaren op rij eindigde de 
club onderin die klasse, maar werd steeds 
in handhaving geslaagd. Tot vorig seizoen 
dus en daarom moet de formatie van trai-
ner Geert Katoen het een stapje lager gaan 
proberen. Sven Middel uit Emmen baalt 
van de degradatie en wil heel snel terugke-
ren op het niveau waarop hij vier jaar lang 
actief was.

De middenvelder die op meerdere posities 
uit de voeten kan is 27 jaar en speelde tot 
zijn 22ste bij de Emmer buren van Dren-
thina. Net als daar is hij in het buurtdorp 
op erg op zijn gemak en heeft hij nog grote 
plannen met de club in het geel en zwart. 
Om die te doen laten slagen is er meer 
nodig dan wat zijn team vorig seizoen heeft 
laten zien. “We begonnen best wel sterk 
en draaiden lekker mee. Toen was ik best 
tevreden, maar helaas zakten we naarmate 
het seizoen vorderde steeds verder weg. 
Ik vond dat we tijdens de competitie de 
kansen veel te weinig afmaakten waardoor 
het elke week weer een strijd was.”

In de kansen op promotie gelooft hij 
zeker. “Een kampioenschap zou natuurlijk 
fantastisch maar zo’n uitspraak doen is 
altijd gedurfd. Tóch denk ik dat we zeker 
een kanshebber voor de titel zijjn.” Mocht 
Weerdinge het stapje omhoog weer kun-
nen maken dan moet stabiliteit in de derde 
klasse volgen. (RegioMagazine Emmen / 
Gerry Grave)




	RME_PROPER
	RME_OKTOBERWOONMAAND
	RME_AFTRAP

